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Από το υπ’ αριθ. 13/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 354/2005 
                                                      

Μη έγκριση παροχής στοιχείων που αφορούν 
προσωπική κατάσταση τρίτων, σε μη δικαιούμενα 
πρόσωπα.  

 
       Σήμερα 6 Ιουνίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 2-6-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  31 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης   Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης   Κ. Μιχαηλίδης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Π. Ποταμόπουλος 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
8. Ε. Γουναράς   Γ. Μανακούλης 
9. Ι. Ακριβόπουλος    

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ 

αριθ. 354/2005 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Α. Γκαμπέσης, Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος, 
Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης, Γ. 
Ορφανίδης, Π. Πιτούλιας, Π. Ποταμόπουλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.356 /2005 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 

14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 361/2005 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 366/2005 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, 
Α. Παπαστεργίου. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 376/2005 
απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου. 
 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Κ. Πουλασουχίδης 
29. Α. Τσιάρας 
30. Η. Σοφιανίδης 
31. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 25-1-2005 αίτηση των δημ. συμβούλων Χ. 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδη, Μ. Γαβρίδη, Δ. Δάσκαλου, Α. 
Δελαβερίδη, Γ. Μιχαηλίδη, Σ. Μηλιόπουλου, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδη, 
Α. Τσιάρα, Η. Σοφιανίδη, που έχει ως εξής: 
 Σας παρακαλούμε στην επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου να 
συμπεριλάβετε σαν τακτικό θέμα ημερήσιας διάταξης το εξής: 
 «Συζήτηση για τη  νομιμότητα ή μη των διαδικασιών πρόσληψης προσωπικού 
με μερική απασχόληση στο Δήμο». 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Επί αιτήσεως δημοτικών συμβούλων, Χαρούλας Ουσουλτζόγλου 
κ.λ.π. για συζήτηση για τη νομιμότητα ή μη των διαδικασιών πρόσληψης προσωπικού 
με μερική απασχόληση στο Δήμο. Η αίτηση εισάγεται παραδεκτώς διότι έχει τις 
υπογραφές 11 συμβούλων, δηλ. το 1/3 των δημ. συμβούλων και πριν μιλήσουμε επί 
της ουσίας να μιλήσουμε λίγο επί της διαδικασίας. Το θέμα θα αναπτύξει μόνον η κα 
Ουσουλτζόγλου και θ΄ ακολουθήσουν ερωτήσεις και τοποθετήσεις ή παράλληλα με 
την κα Ουσουλτζόγλου θα αναπτύξετε και οι 11 το θέμα οπότε ξεκινάμε με 
πρωτομιλίες; 

Δελαβερίδης: Εστω κι ένας δημοτικός σύμβουλος αν θέλει να κρατήσει τη 
διαδικασία, είστε υποχρεωμένος κε Πρόεδρε να την ακολουθήσετε. Άρα ακολουθείτε 
κανονικά τη διαδικασία με ερωτήσεις κ.λ.π. 

Ουσουλτζόγλου: Παρίσταται και δικηγόρος των ενδιαφερομένων που έχουν 
καταθέσει αιτήσεις για πρόσληψη με μερική απασχόληση οπότε το θέμα θ’ 
ακολουθήσει την κανονική διαδικασία. 

Δελαβερίδης: Προτείνω να εισηγηθεί το θέμα η κα Ουσουλτζόγλου και στη 
συνέχεια να γίνουν ερωτήσεις. 

Πρόεδρος: Θα αναπτύξει η επικεφαλής, η κα Ουσουλτζόγλου, θ’ μιλήσει ο κ. 
Καπανίδης, θα γίνουν ερωτήσεις και μετά θ΄ ανοίξει ο κατάλογος. Συμφωνεί το Σώμα 
καθώς και ο κ. Δήμαρχος. 

Κουρουζίδης: Διαδικαστικά. Ο,τι νομίζετε κε Πρόεδρε κάντε γιατί αυτό 
κάνουμε στην αίθουσα. Πρέπει να παίρνετε και το «ναι» του Δημάρχου για να γίνεται 
η διαδικασία; Μία είναι η διαδικασία που πρέπει να τηρούμε. 

Πρόεδρος: Για λόγους ευγένειας κε Κουρουζίδη το έκανα. 
Ουσουλτζόγλου: Πριν ξεκινήσω κε Πρόεδρε θα ήθελα να ζητήσω να 

απαντήσει σε ό,τι ειπωθεί ο κ. Δήμαρχος κι εσείς να το διασφαλίσετε αυτό. 
Πρόεδρος: Φυσικά και θ΄ απαντήσει. 
Ουσουλτζόγλου: Δεν είναι φυσικό σ΄ αυτή την αίθουσα γιατί πολλές φορές 

πρωτομιλούμε, δευτερομιλούμε χωρίς να μας απαντάει κανείς. 
Πρόεδρος: Αυτό δεν μπορώ να το επιβάλω εγώ γιατί ο κανονισμός λέει πως ο 

Δήμαρχος παίρνει τον λόγο όταν τον ζητήσει κι αν δεν του τον δώσω τότε κάνω 
παραβίαση. 

Ουσουλτζόγλου: Εγινε μία φιλότιμη προσπάθεια κε Πρόεδρε να ροκανίσετε 
τον χρόνο, να πάει πίσω το μείζον ζήτημα αυτής της συνεδρίασης που απασχολεί 
εκατοντάδες οικογένειες σ΄ αυτή την πόλη αλλά εδώ είναι ο παράδεισος και η κόλαση 
μαζί. Μετά από διάφορες ταξιδιωτικές εντυπώσεις, προσπάθεια δημιουργίας 
εντυπώσεων για διεκδικήσεις τμημάτων κ.λ.π. ας έρθουμε στην πικρή αλήθεια και 
πραγματικότητα. Δυστυχώς το τελευταίο διάστημα τα ΜΜΕ ασχολούνται με τη 
Βέροια με τρόπο αρνητικό και δεν καταφέρατε ούτε μία φορά στη διάρκεια της 



θητείας σας να ασχοληθεί κάποιος θετικά για τη Βέροια. Με το νόμο 3250/04, το 
νόμο Παυλόπουλου, ο Δήμος, όπως και κάθε Δήμος στην Ελλάδα, προκήρυξε θέσεις 
εργασίας. Ο δικός μας Δήμος προκήρυξε 60 θέσεις εργαζομένων με μερική 
απασχόληση και βέβαια δεν θα συμφωνήσουμε τώρα αν συμφωνούμε με τη μερική 
απασχόληση ή όχι. Προσωπικά διαφωνώ αλλά εν προκειμένω δεν έχει σημασία. 
Επίσης θέλω να διευκρινίσω ότι δεν έχουμε τίποτα εναντίον των εργαζομένων, όλοι 
ανεξαίρετα οι πολίτες έχουν δικαίωμα στην εργασία κι επίσης δεν έχουμε τίποτα 
εναντίον υπηρεσιακών παραγόντων. Πάνω απ΄ όλα θέλω να απευθυνθώ  στους 
δημοτικούς συμβούλους που κάθονται απέναντί μου και θέλω να με 
παρακολουθήσουν με όση καλή διάθεση μπορεί να έχουν γιατί πραγματικά δεν 
δέχομαι να σέρνονται πίσω απ΄ αυτό το χάλι που επικρατεί. 

Πρόεδρος: Μην κάνετε προσωπικές αναφορές κα Ουσουλτζόγλου. 
Ουσουλτζόγλου: Κατατέθηκαν 940 αιτήσεις, έγινε η επιλογή των 60 ατόμων 

και μετά απ΄ αυτή είχαμε σωρεία καταγγελιών από ενδιαφερόμενους μη 
προσληφθέντες. Τα πρώτα στοιχεία που είχαμε στη διάθεσή μας αποδείκνυαν ότι δεν 
τηρήθηκαν οι σχετικές διατάξεις του νόμου, υπήρξε ένα «αλαλούμ» στην κατάσταση 
όπως π.χ. να μην προσλαμβάνονται γυναίκες με 9 παιδιά κι από την ίδια κατηγορία 
να προσλαμβάνεται κάποια με 1 παιδί, να μην προσλαμβάνονται άνθρωποι με 4 
παιδιά, εκ των οποίων τα 2 με ειδικές ανάγκες, κι από την ίδια κατηγορία να 
προσλαμβάνονται άνθρωποι με κανένα παιδί ή με  ένα, να μην προσλαμβάνεται 
κάποιος που έχει 67% αναπηρία και δύο παιδιά και να προσλαμβάνεται άλλος  με την 
ίδια αναπηρία αλλά κανένα παιδί κ.λ.π.  

Στις 9 Μαϊου ρωτήσαμε τον Δήμαρχο γι’ αυτό το θέμα και ενώπιον όλων 
απάντησε ότι δεν μπορούν να καταθέσουν ενστάσεις οι ενδιαφερόμενοι γιατί δεν το 
επιτρέπει ο νόμος ενώ εμείς πληροφορηθήκαμε το αντίθετο. Ετσι λοιπόν οι υποψίες 
μας για πλήρη αδιαφάνεια επιβεβαιώθηκαν. Την περασμένη Δευτέρα επισκέφθηκα 
τον  διευθυντή του Δήμου κ. Κινικλή και με αιτήσεις που κατέθεσα, ζήτησα τις δύο 
εγκυκλίους του ΥΠΕΣΔΑ, την 21317/25.4.05 και την 22544/5.5.05 και προθυμότατα 
με εξυπηρέτησε. Μόλις διάβασα την δεύτερη εγκύκλιο με την οποία ο υφυπουργός 
Εσωτερικών κ. Νάκος διευκρίνιζε ότι επιτρέπονται οι ενστάσεις τότε με έζωσαν τα 
φίδια και αναρωτήθηκα αν είναι δυνατόν ένας Δήμαρχος να απέκρυψε τέτοια 
πληροφορία από 880 δημότες του; Εκείνη τη στιγμή ζήτησα από τον κ. Κινικλή να 
ενημερώσει τον Δήμαρχο ότι είμαι στο Δημαρχείο και ζητάω στοιχεία και με δεύτερη 
αίτηση ζήτησα να έχω πρόσβαση στους φακέλους με τα δικαιολογητικά που 
προσκόμισαν οι προσληφθέντες ή έστω αντίγραφα αυτών ή έστω να δω τους 
φακέλους χωρίς να τους αγγίξω ή να κρατάω σημειώσεις.  Επικοινώνησε ο κ. 
Κινικλής με το Δήμαρχο και μου απάντησε ότι θα περιμένω εν καιρώ την απάντηση 
γιατί έπρεπε να αποφανθεί ο νομικός σύμβουλος του Δήμου. Κι επειδή δεν μπορούσα 
να κάνω τίποτα άλλο είπα ότι θα περιμένω εκεί όσο χρειασθεί. Μου είπε ότι μπορεί 
να κρατήσει μέρες και του είπα και το εννοούσα πως αν χρειασθεί θα μείνω και 
μέρες. Ειδοποίησα λοιπόν τους δημοτικούς μου συμβούλους, μαζευτήκαμε στο 
Δημαρχείο και ξεκίνησε μία συμβολική κατάληψη. Στη συνέχεια βέβαια είναι γνωστό 
τι έγινε, παρενέβη ο ίδιος ο Εισαγγελέας μετά από μηνυτήριες αναφορές και το θέμα 
πήρε άλλο δρόμο. Με εισαγγελική εντολή ζητήθηκαν αντίγραφα δικαιολογητικών 
που αν δεν υπάρχουν μέσα σ΄ αυτούς τους περίφημους φακέλους τότε ανατρέπονται 
πλήρως οι πίνακες. Από τη Δευτέρα μέχρι σήμερα δεν δόθηκε τίποτα στον 
Εισαγγελέα και μάλιστα οι άνθρωποί σας κε Δήμαρχε διαρρέουν προς πάσα 
κατεύθυνση ότι δεν πρόκειται να του δώσουν τίποτα. Ρωτώ, επιτέλους τι έχετε να 
κρύψετε ή τι δεν έχετε να δείξετε, τι δεν περιέχεται μέσα σ΄ αυτούς τους φακέλους; 
Μήπως δεν υπάρχουν οι βεβαιώσεις κοινωνικής εμπειρίας που μοριοδοτήθηκαν γι’ 



αυτές; Μήπως δεν υπάρχουν οι βεβαιώσεις από τον ΟΑΕΔ των ομαδικών απολύσεων 
για τις οποίες ο καθείς πήρε 30 μόρια; Γιατί κε Δήμαρχε, όταν μάθατε ότι βρίσκομαι 
στο Δημαρχείο και ότι ξεσκαλίζω αυτό το μείζον ζήτημα για το οποίο «δεν έχετε 
καθαρή τη φωλιά σας» δεν με καλέσατε στο γραφείο σας; Μπορούσατε να μου πείτε 
παλικαρίσια ν΄ ανέβω επάνω, να μιλήσουμε ίσος προς ίσο, να μου πείτε ότι ήταν 1000 
άτομα και μπορεί να έγιναν και 5 λάθη και να καθίσουμε να το κουβεντιάσουμε αλλά 
φοβηθήκατε και κρυφτήκατε πίσω από το δάχτυλό σας για ακόμη μία φορά. 
Επιτέλους, για μία φορά στη ζωή σας, ας λέγατε ότι κάνατε ένα λάθος. Πότε θα το 
πείτε σ΄ αυτή την πόλη, σ΄ αυτούς τους ανθρώπους; Ο κ. Δήμαρχος έφερε τον εαυτό 
του να είναι υπόλογος μπροστά σε εκατοντάδες ανθρώπους. Θα θέσω τρία σημεία 
που θα είναι και προτάσεις για τη συζήτηση εδώ μέσα και θέλω κ. Δήμαρχε να 
απαντήσετε. Όταν λάβατε την εγκύκλιο του υφυπουργού Εσωτερικών κ. Νάκου γιατί 
την κρύψατε και δεν ανακοινώσατε στον κόσμο, αν δεν είχατε κάτι να κρύψετε, ότι 
μπορεί να καταθέσει ενστάσεις και στερήσατε από 860 ανθρώπους αυτό το νόμιμο 
δικαίωμά τους; Το ένα είναι γιατί αποκρύψατε σκόπιμα την αλήθεια κι αν αυτό δεν 
λέγεται παράβαση καθήκοντος να μου απαντήσετε κι εσείς και ο νομικός που κάθετε 
δίπλα σας πώς λέγεται; Το άλλο είναι γιατί δεν υπακούετε στην εντολή του 
Εισαγγελέα ενώ ο κάθε πολίτης που θέλει να είναι νομοταγής σπεύδει όταν ο 
Εισαγγελέας ζητάει κάτι; Κανένας μας δεν είναι πάνω από τους νόμους και το 
ξέρουμε, εσείς είστε; Κι αν και αυτό δεν λέγεται παράβαση καθήκοντος τότε πώς 
λέγεται; Το τελευταίο, τι έχουν και τι δεν έχουν μέσα αυτοί οι φάκελοι που άρχισε να 
γίνεται σίριαλ αυτό το θέμα. Επιτέλους, κι αυτή είναι η πρότασή μου, ζητείται 
διαφάνεια και μετά από όλο αυτό το πανηγύρι θα πρέπει να παραιτηθείτε. Οσο κι αν 
προσπαθείτε να σώσετε την κατάσταση με οποιοδήποτε σωσίβιο δεν πρόκειται να 
σωθείτε, ευτυχώς ή δυστυχώς πρέπει σήμερα κι εδώ να αναλάβετε τις τεράστιες 
ευθύνες σας. 

Πουλασουχίδης: Διαδικαστικά. Οσον αφορά τη διαδικασία που ακολουθείτε 
κε Πρόεδρε, νομίζω ότι συμφωνούμε όλοι μας. Σήμερα συζητάμε για το θέμα των 
προσλήψεων για τις οποίες είχε οριστεί τριμελής επιτροπή από το Δημ. Συμβούλιο 
και η οποία έχει γνώση ενός μεγάλου μέρους αυτού του θέματος. Ενώ ο γενικός 
γραμματέας που προήδρευε αυτής της επιτροπής και που κατ΄ εμέ δεν νομιμοποιείτο 
γιατί δεν είναι τακτικός υπάλληλος, ήταν σε κάθε δημοτικό συμβούλιο, σήμερα 
λείπει. 

Πρόεδρος: Είναι στην εκδήλωση του Vermount και σε λίγο θα έρθει. 
Πουλασουχίδης: Δεν έπρεπε κάποιος από την επιτροπή να ήταν εδώ σήμερα; 
Πρόεδρος: Είναι ο κ. Κινικλής εδώ. 
Ιωάννης Καπανίδης (πληρεξούσιος δικηγόρος μη προσληφθέντων): 

Ευχαριστώ κε Δήμαρχε για το δικαίωμα που μου δώσατε να σας απασχολήσω. Για να 
μην αναφερθώ σε νόμους και παραγράφους, εν τάχει θα πω ότι τη μερική 
απασχόληση την ρυθμίζει ο ν. 3250/04, ο νόμος Παυλόπουλου. Σχετική με το νόμο 
που ρυθμίζει τις λεπτομέρειες για το πώς θα καταταγούν οι υποψήφιοι είναι η 
εγκύκλιος 52769. Παράλληλα στα αρχεία σας υπάρχουν άλλα διαβιβαστικά έγγραφα 
που καθορίζουν πώς ακριβώς θα συντάξετε όλους τους πίνακες και μάλιστα σε 
έγγραφο υπάρχουν και παραδείγματα. Σύμφωνα λοιπόν μ΄ αυτόν τον νόμο, όταν 
έχουμε να αντιμετωπίσουμε προσλήψεις με μερική απασχόληση έχουμε υποχρεωτικά 
έξι κατηγορίες πολιτών, έξι κοινωνικές ομάδες. Ο νόμος στο άρθρο 4 υποχρεώνει τον 
φορέα πρόσληψης, στην προκειμένη περίπτωση τον Δήμο Βέροιας, τα ποσοστά με τα 
οποία θα κατανέμει αυτά τα άτομα είναι υποχρεωτικά στην α΄ κατηγορία 30%, στη β΄ 
κατηγορία 20%, στη γ΄ κατηγορία 20%, στη δ, ε και στ΄ 10% επί των ατόμων που θα 
προσληφθούν. Η κάθε μία κατηγορία έχει και μία ειδικότερη λεπτομέρεια. Στην 



κατηγορία α΄ προτιμώνται υποψήφιοι με τη μεγαλύτερη συνεχόμενη χρονική 
διάρκεια. Τσεκάροντας έναν έναν από τις καταστάσεις που έχω στα χέρια μου, 
διαπίστωσα με μία πρώτη ανάγνωση, αλλά με πλήρη ασφάλεια γιατί έχω στα χέρια 
μου τα επικυρωμένα έγγραφα με τις έξι καταστάσεις, ότι ενώ στην κατάσταση με την 
κοινωνική ομάδα α΄ έπρεπε να προσλάβετε 18 άτομα, εσείς προσλάβατε 33. Στην 
κατηγορία γ΄ ενώ έπρεπε να προσλάβετε 12, εσείς προσλάβατε 16, στην κατηγορία δ΄ 
μητέρα με ανήλικα, προσλάβατε 16 από 10 που έπρεπε να προσλάβετε, στην 
κατηγορία ε΄ άτομα με αναπηρία ενώ έπρεπε να προσληφθούν 6 προσλάβατε 2, στην 
τελευταία κατηγορία, πολύτεκνοι με παιδιά και παιδιά πολυτέκνων έπρεπε  να 
προσλάβετε 6 και προσλάβατε 8. Χωρίς να ξέρω άτομα, άρχισα να τσεκάρω στον 
υπολογιστή κι εκτός απ΄ αυτό το λάθος που εντοπίζεται στην όλη διαδικασία, αν 
μπούμε σε μία μία τις κατηγορίες κι ανατρέξουμε στην κατάσταση α΄, διαπιστώνουμε 
ότι στο στοιχείο 18 υπάρχει εργάτης ανειδίκευτος που έχει τα προσόντα που έχει κι 
ένας άλλος εργάτης αλλά προσλαμβάνεται στο στοιχείο 18 με μήνες ανεργίας 13 και 
μηδέν παιδιά αλλά δεν προσλαμβάνεται ο εργάτης με τα ίδια προσόντα, με μήνες 
ανεργίας 23 και 2 παιδιά. Στην α΄ κατηγορία πάλι αλλά σε άλλη ειδικότητα, 
διαπιστώνω ότι προσλαμβάνεται φύλακας σχολικού κτιρίου με στοιχείο 20 αλλά δεν 
προσλαμβάνεται στο στοιχείο 36 με τα ίδια ακριβώς προσόντα άλλο άτομο. Η 
διαφορά είναι ότι το άτομο που προσελήφθη έχει 34 μήνες άνεργος και δεν έχει 
παιδιά και δεν προσλάβατε άτομο με 41 μήνες ανεργία και δύο παιδιά ή δεν 
προσλάβατε τον με κωδικό στοιχείο 45 που έχει τα ίδια προσόντα, 23 μήνες άνεργος 
αλλά έχει 4 παιδιά. Στην κατηγορία β΄ ο νόμος λέει βασικό κριτήριο είναι πως 
προτιμώνται οι υποψήφιοι που έχουν μικρότερο χρόνο που υπολείπεται για τη 
συνταξιοδότησή τους. Προσλαμβάνεται λοιπόν στον Δήμο Βέροιας φύλακας 
σχολικού κτιρίου με 18 μήνες πριν από τη συνταξιοδότησή του και δεν 
προσλαμβάνεται  άλλο άτομο με 12 μήνες πριν τη συνταξιοδότησή του, αλλά και οι 
δύο έχουν δύο παιδιά. Στην γ΄ κατηγορία προσλαμβάνονται άτομα που έχουν τη 
συνεχόμενη μεγαλύτερη διάρκεια σε ανεργία κι εδώ διαπιστώνουμε ότι στο στοιχείο 
15 προσλαμβάνεται με ειδικότητα εργάτης με ίδια προσόντα, με 24 μήνες ανεργία και 
δεν προσλαμβάνεται άτομο που έχει τους ίδιους μήνες και χωρίς τέκνα. Εδώ, 
σύμφωνα με το νόμο, εφόσον έχουμε ίδια στοιχεία,  ίδια κριτήρια έπρεπε να γίνει 
κλήρωση κάτι που δεν έγινε. Στην κατηγορία δ΄ προτιμώνται μητέρες με τα 
περισσότερα τέκνα κι έχουμε εδώ το στοιχείο 16, βοηθός νοσηλευτή που 
προσλαμβάνεται και το στοιχείο 52 που έχει 4 παιδιά και προσελήφθη αυτή που έχει 
2 παιδιά. Στην κατηγορία ε΄ έχουμε τα άτομα με αναπηρία και προσλαμβάνεται 
φύλακας σχολικού κτιρίου με 67% αναπηρία και χωρίς παιδιά στο στοιχείο 1 αλλά 
απερρίφθησαν άλλος με την ίδια αναπηρία και με δύο παιδιά ή άλλος που έχει 
ποσοστό 67% και 4 παιδιά. Στην στ΄ κατηγορία προτιμώνται οι υποψήφιοι με τα 
περισσότερα τέκνα κι εδώ έχουμε πρόσληψη ατόμων με 2 ή 4 παιδιά αλλά δεν 
προσλαμβάνονται άτομα με τα ίδια προσόντα και με 5 ή 6 παιδιά. Βρήκα μάλιστα 14 
γυναίκες με 4 παιδιά η κάθε μία. Από μία πρόχειρη ανάγνωση που έκανα με τα 
ελλιπή στοιχεία, διαπίστωσα στις επίσημες καταστάσεις ότι 33 άτομα επικαλούνται 
ότι σας έχουν προσκομίσει βεβαίωση ομαδικής απόλυσης και βεβαίωση ότι έχουν 
εμπειρία από δράση σε υπηρεσίες κοινωνικού χαρακτήρα.  
Σύμφωνα με την εγκύκλιο, στο άρθρο 8 λέει «μόνο μετά την προσκόμιση και 
ολοκλήρωση του ελέγχου των απαιτούμενων δικαιολογητικών μπορεί ο Φορέας να 
υπογράψει τη σύμβαση». Από πληροφορίες που έχουν οι εκατοντάδες 
ενδιαφερόμενοι και που υποθέτω συνέλεξαν από υπαλλήλους ή άτομα που 
προσελήφθησαν φαίνεται ότι δεν υπάρχει ομαδική απόλυση. Αν ανατρέξουμε κε 
Πρόεδρε στην αίτηση που υπέγραψαν οι 940 λέει στην πρώτη σελίδα ότι η κάθε 



αίτηση είναι και υπεύθυνη δήλωση του ν. 105, στη δεύτερη σελίδα υπάρχουν τα 
δικαιολογητικά που υποτίθεται ότι θα προσκομίσουν όταν προσληφθούν, στην 
τέταρτη δε σελίδα λέει ότι κάθε ένα άτομο που θα δηλώσει ότι είναι άνεργος μετά 
από ομαδική απόλυση, κι εμείς οι δικηγόροι ξέρουμε ότι είναι νόμος του 1983, 
δηλώνει ότι «ναι είμαι άνεργος διότι απολύθηκα από την εταιρεία π.χ. Καπανίδης 
Α.Ε. στις τάδε του μηνός». Αυτή η δήλωση έπρεπε να είναι μέσα πριν υπογράψετε τη 
σύμβαση με τον υπάλληλο. Η δεύτερη δήλωση είναι ότι πρέπει να έχει προσόν 
εμπειρίας κοινωνικού χαρακτήρα κι εδώ υπάρχουν πάνω από 40 άτομα αλλά καμία 
υπηρεσία σας δεν χορήγησε τέτοια βεβαίωση ακόμη και σ΄ αυτούς που δούλεψαν στα 
περιβόητα ΤΣΑ. Υποχρεωθήκαμε να κάνουμε αιτήσεις και να ζητήσουμε αυτά τα 
στοιχεία για να υπερασπισθούμε τις προσφυγές αλλά δεν μας τα δώσατε, 
αναγκαστήκαμε να καταφύγουμε στον κ. Εισαγγελέα κι έχουμε καταθέσει μερικές 
μηνυτήριες αναφορές σε βάρος του κ. Δημάρχου και όσων εμπλέκονται στην όλη 
διαδικασία. Ο κ. Εισαγγελέας διέταξε προκαταρκτική και σύμφωνα με το άρθρο 261 
«όποιος διαταχθεί από τον ενεργούντα ανάκριση δημόσιος υπάλληλος, είναι 
υποχρεωμένος να παραδώσει τα έγγραφα (261 Κ.π.Δ.) εκτός αν πρόκειται για 
στρατιωτικό μυστικό». Εμείς ζητήσαμε βεβαίωση ομαδικής απόλυσης και βεβαίωση 
κοινωνικής υπηρεσίας. Για το δικαίωμα προσφυγής να πω, ότι σύμφωνα με έγγραφο 
που έχω στα χέρια μου και το υπογράφει ο κ. Ευσταθιάδης που έχει σχέση με άλλα 
διαβιβαστικά έγγραφα που έψαξα και βρήκα από την Αθήνα και τα ταύτισα, βλέπω 
ότι τον 5ο μήνα που διανύσαμε λέει πως σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 24 
αίτηση θεραπείας μπορούν να υποβάλουν όλοι όσοι θεωρούν ότι έχουν αδικηθεί. Το 
άρθρο 24 του ν. 2690/1999 λέει ότι όλοι όσοι δεν προσελήφθησαν ή έχουν παράπονα 
έχουν δικαίωμα να καταθέσουν αίτηση θεραπείας ενώπιον της τριμελούς επιτροπής 
(Ιωσηφίδης, Κινικλής, Παλουκίδης) για να διορθώσουν τυχόν λάθος ή ενώπιον του κ. 
Δημάρχου προκειμένου ο κ. Δήμαρχος μελετώντας εκ νέου τα στοιχεία να διορθώσει 
τυχόν λάθη. Οι πελάτες μου, μου ζήτησαν να έρθω και να μεταφέρω τα παράπονά 
τους, διότι εμπλέκονται σε μία διαδικασία ποινικών δικαστηρίων, προσφυγών σε 
βάρος του κ. Δημάρχου και λοιπών οργάνων, πράγμα που δεν θα ήθελαν. Κλείνω 
κάνοντας τη διαπίστωση πως όσοι έχουν προσληφθεί δεν κινδυνεύουν να χάσουν τη 
δουλειά τους αλλά όσοι δικαιωθούν από τις ενστάσεις, αν δικαιωθούν, είναι 
υποχρεωμένος ο Φορέας Πρόσληψης να τους προσλάβει. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις 
Γκαμπέσης: Θα ήθελα να ρωτήσω τον κ. Δήμαρχο αν ισχύει η απάντηση που 

μου έδωσε στο προπερασμένο δημοτικό συμβούλιο ότι δεν μπορεί κάποιος από τους 
εργαζόμενους να κάνει ενστάσεις κι αν δεν ισχύει, από πότε έχει την ενημέρωση ότι 
μπορεί κάποιος να κάνει; 

Δελαβερίδης: Και η δική μου πρώτη ερώτηση ήταν αυτή, δηλ. αν υπάρχει και 
από πότε η δυνατότητα ενστάσεων. Η δεύτερη ερώτηση είναι πώς έγινε η διαδικασία 
επιλογής και πιστεύω πως από τη διαδικασία θα υποχρεωθεί ο Πρόεδρος της 
Επιτροπής να μας αναλύσει πώς ακριβώς έγινε. Η τρίτη, εάν τηρήθηκαν τα ποσοστά 
των έξι κατηγοριών. Βεβαίως αυτό απαντήθηκε από τον νομικό σύμβουλο αλλά θα 
ήθελα μία απάντηση και από την Επιτροπή. 

Μιχαηλίδης: Θέλω να ρωτήσω τον κ. Δήμαρχο, σχετικά με όσα λέχθηκαν από 
την κα Ουσουλτζόγλου και τον κ. Καπανίδη, εάν τελικά παραδόθηκαν αντίγραφα των 
φακέλων στον κ. Εισαγγελέα και αν όχι για ποιο λόγο υπάρχει αυτή η χρονική 
καθυστέρηση; Εάν γνωρίζετε κε Δήμαρχε ποιες είναι αυτές οι εταιρείες ή αυτοί οι 
φορείς που έχουν προβεί σε ομαδική απόλυση, εκτός από την Τρικολάν; 



Δάσκαλος: Μετά την ανάρτηση των πινάκων των επιτυχόντων, τους 
καλέσαμε να υπογράψουν σύμβαση αλλά τους ζητήσαμε να επισυνάψουν τα 
απαραίτητα δικαιολογητικά στον φάκελό τους; 

Πουλασουχίδης: Μετά από τον θόρυβο που έγινε για το θέμα την τελευταία 
εβδομάδα, έκανε η Επιτροπή επανέλεγχο της επιλογής τους και ο κ. Δήμαρχος των 
συμβάσεων για να επιβεβαιώσουν τουλάχιστον ηθικά ότι έπραξαν σωστά; Αν δε 
διαπίστωσαν ότι έγινε κάποια παρατυπία, προτίθεται ο κ. Δήμαρχος αυτοδικαίως, 
όπως έχει υποχρέωση, να αποκαταστήσει την τάξη; 

Δήμαρχος: Εδώ είναι η κόλαση, εδώ είναι και ο παράδεισος. Ετσι ξεκίνησε η 
κα Ουσουλτζόγλου, έτσι θα ξεκινήσω κι εγώ. Θέλω καταρχήν να σας ευχαριστήσω 
για το καλό που κάνετε και σ’ εμένα προσωπικά και στην παράταξή μου, να μας 
διαφημίσετε πανελληνίως. Είναι γνωστή η ειδικότητά σας ως δημοσιογράφου, γιατί 
εκτός από υπάλληλος της ΔΕΤΟΠΟΚΑ δηλώνετε και δημοσιογράφος άρα είστε 
διπλοθεσίτης, γνωστή η σχέση σας με τον τοπικό Τύπο, τους εκδότες και 
δημοσιογράφους και τώρα μάθαμε ότι έχετε άριστες σχέσεις και με τον ηλεκτρονικό 
και πανελλήνιο έντυπο. Πώς αλλιώς μπορούμε να εξηγήσουμε το γεγονός ότι 
προκαλείτε πρωινές εκπομπές να σας βγάλουν στα παράθυρα γι’ αυτό το θέμα αλλά 
και για άλλα, πώς αλλιώς εξηγείται να έχουν πανομοιότυπες δηλώσεις σας ή 
απαντήσεις ή θέσεις σας διάφοροι δημοσιογράφοι διαφόρων εντύπων της βορείου και 
νοτίου Ελλάδος; Μόνο που οι περισσότεροι απ΄ αυτούς τους δημοσιογράφους, για να 
μην τους αδικώ όλους, δεν φρόντισαν να πάρουν και τις δικές μας θέσεις. Πάντως 
εγώ σας ευχαριστώ που με βγάλατε στην εκπομπή του κ. Κακαουνάκη κι εκεί δώσαμε 
τις απαντήσεις που δώσαμε και με τον τρόπο που τις δώσαμε, γιατί συνήθως δεν 
αφήνετε να απαντάει κανείς σ΄ αυτά που ρωτάτε, αν δεν σας βολεύουν.  Εμαθαν 
επιτέλους στην Ελλάδα ότι ο Δήμαρχος της Βέροιας είναι γαλάζιος. Ετσι γράφουν οι 
φιλικές προς εσάς εφημερίδες γιατί πού να ήξερε το έθνος τι Δήμαρχο έβγαλε η 
Βέροια. Εσείς ομολογήσατε ότι καταφέρατε να κάνετε γνωστή τη Βέροια για τα 
αρνητικά της, κατά τη γνώμη σας, ενώ εμείς δεν καταφέραμε να την κάνουμε γνωστή 
με τα θετικά μας. Ο κόσμος και εκπομπές βλέπει και εφημερίδες διαβάζει αλλά και τη 
δράση μας ως πλειοψηφία στον Δήμο παρακολουθεί. Ετσι λοιπόν παρακολουθεί με 
αγωνία ο συμπολίτης μας ότι αυτή η Δημοτική Αρχή δουλεύει προς τη σωστή 
κατεύθυνση, αγωνίζεται να φέρει πανεπιστημιακές σχολές στη Βέροια και δεν την 
ενδιαφέρουν οι πρόσκαιρες, προσωρινές καταλήψεις που θυμίζουν άλλες εποχές. Δεν 
έχετε τίποτα με τους εργαζομένους, δεν έχετε τίποτα με τους υπηρεσιακούς 
παράγοντες, λυπάστε τους δημοτικούς συμβούλους της παράταξής μου που 
σέρνονται πίσω απ΄ αυτό το χάλι αλλά είναι σίγουρο ότι τα έχετε μαζί μου και με 
πολύ αγωνιώδη διάθεση θέλετε να με πάτε σιδηροδέσμιο στις φυλακές για παράβαση 
καθήκοντος. Πώς αλλιώς θα μπορούσε να σας μιλήσει κανείς, όταν εσείς η ίδια και οι 
συνεργάτες σας τηλεφωνούσαν προσληφθέντες και μη απ΄ αυτό τον διαγωνισμό για 
να υποβάλουν μηνύσεις ή να προσφύγουν κατά του διαγωνισμού; Πώς αλλιώς μπορεί 
κανείς να εξηγήσει ότι δεχθήκατε να μπείτε μάρτυρας κατηγορίας κατά συναδέλφου 
σας είτε τον αγαπάτε είτε όχι, όπως και ο νεαρός από δίπλα σας συνάδελφος κι εννοώ 
στην ηλικία νεαρός και δεν σας προσβάλω κε Μιχαηλίδη που δέχθηκε να μπει 
μάρτυρας κατηγορίας κατά συναδέλφου που δεν έκανε καλά τη δουλειά του; Γιατί 
μόνον εσείς ξέρετε να στηρίξετε την παράβαση καθήκοντος. Μόνον που πλανάστε 
πλάνη οικτρά και εσείς κι αυτοί που είναι πίσω από εσάς ή μπροστά σας ή δίπλα σας. 
Είναι πάρα πολύ δύσκολο να καταδικασθεί κάποιος για παράβαση καθήκοντος όταν 
δεν υπάρχει δόλος και σε καμία περίπτωση δεν υπήρχε δόλος. Θα σας βόλευε βέβαια 
να παραιτηθώ κάτι που είπατε κι άλλες φορές αλλά ούτε και η προηγούμενη δημοτική 
αρχή, η τότε πλειοψηφία που διαδεχθήκατε εσείς ως μειοψηφία κατάφερε τον 



υποφαινόμενο να καταδικάσει για παράβαση καθήκοντος αλλά ούτε κι εσείς. Όπως 
εκείνη η δημοτική αρχή έχασε πανηγυρικά όταν ξεσήκωσε τους εργαζόμενους της 
ΔΕΥΑΒ να υποβάλουν μήνυση εναντίον μου για παράβαση του νόμου περί 
προσωπικών δεδομένων, έτσι κι εσείς δυστυχώς θ’ αποτύχετε και δεν θα καταφέρετε 
να με καταδικάσετε για παράβαση καθήκοντος κι όπως αθωώθηκα τότε, έτσι θα 
αθωωθώ και τώρα. 

Επειδή κε Πρόεδρε συμπολίτες κατέφυγαν στο δικαστήριο καταθέτοντας 
μηνυτήρια αναφορά σε βάρος μου, ύστερα από υπόδειξη της κας Ουσουλτζόγλου, το 
θέμα πήρε τη δικαστική οδό και βρίσκεται στη φάση της προκαταρκτικής εξέτασης, 
θα μου επιτρέψουν και οι συνάδελφοι και εσείς, για προστασία των προσωπικών μου 
και του Δήμου συμφερόντων, να μην απαντήσω σε όποιες ερωτήσεις εγώ κρίνω ότι 
δεν πρέπει και άλλωστε και εκ του νόμου δεν μπορώ να δώσω στοιχεία και 
πληροφορίες γιατί η διαδικασία της προκαταρκτικής εξέτασης είναι απόρρητη. 

Στις 9 Μαϊου δέχθηκα ερώτηση από συναδέλφους αν έχουν δικαίωμα να 
υποβάλουν ενστάσεις οι διαγωνιζόμενοι και σ΄ εκείνη τη συνεδρίαση είπα πως 
σύμφωνα με το νόμο δεν έχουν δικαίωμα. Την επόμενη μέρα, στις 10 Μαϊου, ήρθε 
εγκύκλιος του υπουργείου Εσωτερικών που έλεγε με όχι καθαρή ερμηνεία, ότι έχουν 
δικαίωμα να κάνουν ένσταση οι εργαζόμενοι διευκρινίζοντας μία προηγούμενή της 
εγκύκλιο της 24ης Απριλίου η οποία δεν είχε κοινοποιηθεί στον Δήμο και ήρθε 25 
Μαϊου που καθόριζε και τις περισσότερες λεπτομέρειες για να βοηθήσει τις επιτροπές 
που θα έβγαζαν τα αποτελέσματα. Οσοι είναι νομικοί γνωρίζουν ότι κανείς δεν είναι 
υποχρεωμένος να ακολουθήσει καμία ερμηνευτική εγκύκλιο. Ολοι οι πολίτες είναι 
υποχρεωμένοι να εφαρμόζουν το νόμο όπως αυτοί κρίνουν και είναι υποχρεωμένοι να 
τηρήσουν το νόμο. Απόδειξη είναι ότι το ίδιο υπουργείο έστειλε δύο ερμηνευτικές 
εγκυκλίους, η μία έλεγε ότι δεν έχουν δικαίωμα να κάνουν προσφυγή οι 
διαγωνιζόμενοι και η άλλη έλεγε ότι έχουν. Δεν ξεκαθαρίζουν όμως πού μπορούν να 
κάνουν την προσφυγή γι’ αυτό και η Υπηρεσία αναγκάστηκε την προηγούμενη 
εβδομάδα να στείλει ερώτημα στο υπουργείο και να ζητήσει διευκρίνιση αν έχουν 
τελικά δικαίωμα να κάνουν οι εργαζόμενοι προσφυγή, σε ποιο όργανο και ποιο 
όργανο είναι ιεραρχικά ανώτερο από την επιτροπή το Δημ. Συμβούλιο, η Δημαρχιακή 
Επιτροπή ή ο Δήμαρχος. Ηρθε η κα Ουσουλτζόγλου στον διευθυντή και ζήτησε 
κάποια στοιχεία. Εδωσε τις εγκυκλίους και για τα υπόλοιπα στοιχεία με ρώτησε κι 
εγώ, από τη στιγμή που ήξερα ότι ήταν προσωπικά δεδομένα, είπα να ρωτηθεί πρώτα 
ο νομικός σύμβουλος. Μιλάει για μένα η κα Ουσουλτζόγλου γιατί δεν την κάλεσα 
στο γραφείο αλλά αυτή είχε υποχρέωση να πάει στον Δήμαρχο για τα στοιχεία και όχι 
στον διευθυντή. Δεν θα πω για την απασχόληση των υπηρεσιών όλη εκείνη την 
ημέρα από συναδέλφους δημοτικούς συμβούλους, δεν θα πω που ήταν 
δημοσιογράφοι με τις φωτογραφικές μηχανές που έπαιρναν φωτογραφίες και 
παρενοχλούσαν τους εργαζόμενους. Πρέπει να πω πολλά για να μάθει ο βεροιώτικος 
λαός ότι έτσι δεν κερδίζονται οι Δήμοι. Οι Δήμοι κερδίζονται με νόμιμες 
δημοκρατικές διαδικασίες και εκλογές και όχι με πρόσκαιρες, με εύκαιρες ή με 
προσωρινές καταλήψεις. Δεν κερδίζουν οι αντίπαλοι που θέλουν να ποινικοποιήσουν 
την πολιτική ζωή, που ζητούν να παραιτηθεί ο αντίπαλός τους αλλά αγωνίζονται και 
τον κερδίζουν στις εκλογές. Εγώ δεν θα έλεγα ποτέ να παραιτηθεί η κα 
Ουσουλτζόγλου που εναγωνίως προσπαθεί να πείσει τον κομματικό της μηχανισμό 
να της δώσει το χρίσμα. Εύχομαι του χρόνου να είμαστε στην ευχάριστη θέση να την 
ανακοινώσουν ως υποψήφια. Δεν θέλουμε λοιπόν να δώσουμε τα στοιχεία και δεν θα 
τα δώσουμε, όχι γιατί δεν πειθαρχούμε στους νόμους και εισαγγελικές εντολές. Δεν 
μπορούμε να τα δώσουμε γιατί έχω δύο γνωμοδοτήσεις του νομικού συμβούλου του 
Δήμου που λέει ότι πρόκειται για προσωπικά δεδομένα κι αν τα δώσω θα καθίσω 



πάλι στο εδώλιο του κατηγορουμένου. Δεν θα δώσουμε τα στοιχεία για έναν 
σοβαρότερο και πιο αντικειμενικό λόγο, ότι δηλ. η οδηγία 115/2001 της Αρχής 
Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα του κ. Δαφέρμου, που με είχε 
καθίσει στο σκαμνί για τα προσωπικά δεδομένα της ΔΕΥΑΒ, λέει ότι πρόσβαση 
στους ατομικούς φακέλους και γενικά στα δεδομένα προσωπικού χαρακτήρα των 
εργαζομένων μπορούν να έχουν μόνον οι ίδιοι για τους δικούς τους φακέλους, ο 
υπεύθυνος επεξεργασίας, η επιτροπή και τα ειδικά προς τούτο εξουσιοδοτημένα απ΄ 
αυτόν πρόσωπα. Τέτοια πρόσωπα δεν υπάρχουν. Λέει επίσης ο κ. Δαφέρμος ότι «ως 
εργαζόμενοι κατά την παρούσα οδηγία νοούνται α) οι υποψήφιοι για εργασία», άρα ο 
κάθε υποψήφιος προς εργασία έχει δικαίωμα να δει μόνο τον φάκελό του και τίποτ΄ 
άλλο. Ετσι απαντήσαμε σήμερα το μεσημέρι στην Πταισματοδίκη, η οποία κατόπιν 
εντολής του Εισαγγελέα ζητούσε στοιχεία των φακέλων. Είναι προσωπικά δεδομένα 
και γι’ αυτό δεν τα δίνουμε. 

Πρόεδρος: Το περιεχόμενο της απάντησης προς την Πταισματοδίκη μη το 
λέτε κε Δήμαρχε. 

Δήμαρχος: Εκανα πάντως απάντηση και δεν κρύβεται γιατί είναι έγγραφο. 
Πρόεδρος: Η  προκαταρκτική εξέταση είναι μυστική γιατί μπορεί να μην 

προχωρήσει ποτέ. Αν δεν προκύψουν αποχρώσες ενδείξεις θα πάει στο αρχείο η 
υπόθεση. 

Δήμαρχος: Η Επιτροπή που έκανε τους πίνακες της κατάταξης έκρινε με βάση 
τα στοιχεία και δηλώσεις που είχε από τους υποψήφιους και στη συνέχεια έγινε η 
πρόσληψη. Από τις ερωτήσεις που έγιναν απαντώ μόνο σ΄ αυτήν του κ. 
Πουλασουχίδη, ότι επανέλεγχος δεν έγινε ούτε από την Επιτροπή ούτε από μένα, 
περιμένουμε την απάντηση του υπουργείου γιατί πέρα από τις μηνυτήριες αναφορές 
που κατέθεσαν οι υποψήφιοι για εργασία, έκαναν και προσφυγές. Η υπηρεσία όλη 
την εβδομάδα δεν προλαβαίνει να δίνει εξηγήσεις στους δικηγόρους των υποψηφίων 
και στους ίδιους και δεν προλαβαίνει να κάνει επανέλεγχο. Μετά την απάντηση του 
υπουργείου Εσωτερικών, η επιτροπή ή το όργανο που όπως θα μας πει το υπουργείο 
θα είναι αρμόδιο, θα κάνει τον επανέλεγχο, θα εξετάσει τις προσφυγές και ανάλογα 
θα απαντήσει. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. Παρακαλώ κοι σύμβουλοι, επειδή είναι πολύ 
πιθανόν κάποιοι να σας καλύπτουν, κάντε καλύτερη οικονομία του χρόνου αν σας 
καλύπτει κάποιος, κάτι που θα βοηθήσει και δεν θα βλάψει. Σ΄ αυτή τη διαδικασία θα 
τηρήσουμε αυστηρά τους χρόνους γιατί είναι μακρύς ο κατάλογος των ομιλητών. Στις 
πρωτομιλίες σας προσπαθήστε να μην κάνετε αναφορές ή σκληρή κριτική σε 
συναδέλφους σας, έχετε δευτερομιλίες και τριτομιλίες για να πείτε αυτά που έχει στο 
βάθος η ψυχή σας. 

Τροχόπουλος: Ηθελα να καταθέσω μία εμπειρία πάνω στο θέμα των 
προσλήψεων γιατί αν θυμάστε καλά πριν έναν χρόνο περίπου αυτή τη διαδικασία την 
είχα αναλάβει εγώ σαν πρόεδρος του χώρου του πολιτισμού. Είχε βγει ο νόμος 
Σκανδαλίδη για τις προσλήψεις ημιαπασχόλησης και θυμάμαι ότι τότε είχαν έρθει 
γύρω στους 860 υποψήφιους που φυσικά είχαν αγωνία για να βρουν δουλειά και τους 
εξυπηρετήσαμε όλους. Ομολογώ ότι υπήρχαν πάρα πολλές πιέσεις από πλάγια πόρτα 
για προσλήψεις και η απάντησή μου σε όλους ήταν ότι οι προσλήψεις γίνονται με 
μοριοδότηση και μάλιστα είχα ενημερώσει και τον Δήμαρχο που μου είπε ό,τι λέει ο 
νόμος. Μέσα στην επιτροπή ήταν και ο διευθυντής της ΔΕΤΟΠΟΚΑ και κάναμε όσο 
το δυνατόν πιο αντικειμενική βαθμολόγηση των υποψηφίων. Αλλαξε η κυβέρνηση, 
έγινε υπουργός ο κ. Παυλόπουλος και το θέμα έμεινε για το καλοκαίρι. Εχω την 
άποψη ότι την ευθύνη την έχουν οπωσδήποτε οι άνθρωποι της τριμελούς επιτροπής 
που ορίστηκαν από τον Δήμο. Να πω κε Πρόεδρε ότι πολλές φορές πρέπει να 



παρεμβαίνετε και να μας προστατεύετε από εκφράσεις όπως «σερνόμαστε» κ.λ.π. 
γιατί ειδικά εγώ δεν το έχω κάνει ποτέ. 

Πρόεδρος: Εχετε δίκιο αλλά πρέπει όλοι να κατανοούμε ως πού φτάνει το 
όριο της πολιτικής κριτικής. 

Ουσουλτζόγλου: Από τον κ. Δήμαρχο δεν πήρα καμία απάντηση αλλά πήρα 
μία πολύ διαφωτιστική απάντηση από τον κ. Καπανίδη. Μάλλον αυτοί οι φάκελοι 
περιέχουν στρατιωτικά μυστικά, γιατί αν δεν είναι έτσι, τότε σίγουρα, και επιμένω, ο 
Δήμαρχος πρέπει να κατηγορηθεί για παράβαση καθήκοντος. Ακουσα με πάρα πολύ 
προσοχή όσα ειπώθηκαν, δεν άκουσα όμως τίποτα για το «μάρμαρο». Μακάρι όσοι 
ηγούνται της πόλης να έχουν καλές σχέσεις με τον Τύπο, εντός κι εκτός αλλά εσείς 
δεν έχετε καλές σχέσεις ούτε με τον Τύπο ούτε με τους θεσμικούς παράγοντες ούτε 
με κανέναν. Είναι γνωστό ότι τον Δήμαρχο τον έψαξαν οι δημοσιογράφοι αλλά κατά 
την προσφιλή του συνήθεια κρύφτηκε. Δεν θα σταθώ στην αδιέξοδη προσπάθεια που 
έγινε να πάει αλλού το θέμα. Πραγματικά εδώ δεν ήρθαμε να πιούμε το καφεδάκι μας 
και να πούμε κακιούλες αλλά για να μιλήσουμε σοβαρά για ένα τεράστιο ζήτημα. 
Τέθηκε  ένα ερώτημα ποιοι είναι πίσω από εμάς αλλά είναι σαφές πως πίσω από εμάς 
είναι 880 οικογένειες και βεβαίως δεν δόθηκε καμία απάντηση, γιατί δεν υπάρχει. 
Είναι σαφέστατο το ερώτημα κε Δήμαρχε για το πότε θα πάνε τα στοιχεία στον 
Εισαγγελέα. Ποια προσωπικά δεδομένα και Δαφέρμος; Εγώ σας προκαλώ αυτή τη 
στιγμή, πάρτε κάποιους φακέλους εκεί μπροστά σας, να έχουμε αυτή την απόσταση 
και δείξτε μου από μακριά ένα χαρτί ομαδικής απόλυσης ή βεβαίωση από τον ΟΑΕΔ. 
Δεν θα έρθω κοντά να το διαπιστώσω, θα σας πιστέψω γιατί είστε Δήμαρχος και δεν 
μπορεί να λέτε όλο αναλήθειες. Δεν χρειάζεται να κάνετε τηλεφωνήματα ή να 
προσπαθεί ο δικηγόρος του Δήμου να βρει διεξόδους για να σας βγάλει από το 
αδιέξοδο. Επρεπε να πάω στον Δήμαρχο, για να ζητήσω με μία αίτησή μου ένα 
έγγραφο και όχι στον διευθυντή, ακριβώς γιατί ο Δήμαρχος, μετά από δύο χρόνια, 
νιώθει ακόμη διευθυντής; Αυτό είναι το πρόβλημα που δημιουργεί τα μείζονα 
ζητήματα σ΄ αυτή την πόλη, δεν έχουμε Δήμαρχο αλλά συνεχίζουμε να έχουμε 
διευθυντές. Εμείς είμαστε άσχετοι, ο Εισαγγελέας είναι άσχετος, ο δικηγόρος που 
ζητάει τα στοιχεία είναι κι αυτός άσχετος και όλα τα ξέρει ο κ. Σκουμπόπουλος. Για 
να βάλουμε τα πράγματα στη θέση τους και να σας απαντήσω κε Γκαμπέση σ΄ αυτό 
που ρωτήσατε γιατί ο Δήμαρχος δεν ξέρω αν το έκανε κατά λάθος το λάθος ή ήταν 
εσκεμμένο, να σας πω ότι 5.5. ήρθε ένα επείγον φαξ από το ΥΠΕΣΔΔΑ του κ. 
Νάκου, στις 9.5. παρελήφθη από την Περιφερειακή Δ/νση Ημαθίας και 10.5. 
παρελήφθη από τον Δήμο και 11.5. το ήξερε ο Δήμαρχος. Ας έδινε μία ανακοίνωση 
στις εφημερίδες και να έλεγε να την καταχωνιάσουν δίπλα στα μνημόσυνα ή στις 
διαφημίσεις. Ας την έδινε  όμως, για να μπορούσε να είναι καθαρός και να έλεγε ότι 
αυτός το είπε αλλά δεν έγιναν ενστάσεις, κάτι όμως που δεν μπορεί να πει. Πείτε μας, 
σας παρακαλώ, από πού απολύθηκαν ομαδικά 40 άνθρωποι σ΄ αυτή την πόλη, γιατί 
τέτοια βεβαίωση από τον ΟΑΕΔ δεν δικαιούνται οι απολυμένοι των ΤΣΑ. Πώς είναι 
δυνατόν κάποιοι άνθρωποι να μην είχαν την ευτυχία να δουλέψουν ποτέ και να 
φέρονται ως απολυμένοι; Μ΄ όλους τους τόνους λέγατε ότι δεν θα κάνετε ό,τι έκαναν 
οι προηγούμενοι, φωνάζατε ότι ήσαστε πιο καθαροί και πιο έντιμοι απ΄ όλους τους 
προηγούμενους που πέρασαν απ΄ αυτή την πόλη και είναι μία ευκαιρία να το 
αποδείξετε αυτό σήμερα. Γιατί δεν αποδεικνύετε αυτή την εντιμότητα και να μας 
αποστομώσετε όλους; Εγώ σας είχα προειδοποιήσει και φαντάζομαι το θυμάστε, πριν 
γίνουν οι προσλήψεις, ότι πρέπει να προσέξετε γιατί είναι πάρα πολλές οι αιτήσεις για 
να γίνει από την πίσω πόρτα ή το παράθυρο αυτή η δουλειά. Σας είχα πει να δείξετε 
διαφάνεια γιατί θα βρείτε το μπελά σας κάτι που  έγινε τώρα. Ακόμη και σήμερα δεν 
έχετε ενημερώσει τις υπηρεσίες του Δήμου ότι υπάρχει αυτή η εγκύκλιος Νάκου και 



ότι μπορούν να δεχθούν ενστάσεις, αιτήσεις θεραπείας. Επιτέλους ας δούμε το 
ζήτημα σοβαρά, ας μη γελάμε εδώ μέσα, είναι 880 οικογένειες και πρέπει να τους 
απαντήσετε. 

Ορφανίδης: Είναι αλήθεια ότι αρχική μου σκέψη ήταν να μην τοποθετηθώ 
γιατί το όλο πρόβλημα το βλέπουμε με διαφορετικό μάτι, ερεθίστηκα όμως με δύο 
τοποθετήσεις μία του κ. Δημάρχου και μία του δικηγόρου των ενισταμένων. Σήμερα 
εδώ κε Δήμαρχε μιλάμε για ανεργία και δεν είναι ζήτημα μερικής απασχόλησης ή όχι, 
υπάρχουν 940 αιτήσεις και προσλάβαμε 60 κι εσείς το πρώτο που είπατε στην κα 
Ουσουλτζόγλου είναι «ευχαριστώ για τη διαφήμιση που μου κάνατε». Ο δικηγόρος 
των ενισταμένων, βέβαια και με τη βοήθεια της νομοθεσίας, προσπαθεί να 
ταξικοποιήσει την ανεργία. Ο άνεργος δεν κρίνεται από τους πόσους μήνες ανεργίας 
έχει, τι ανάγκες έχει, πόσα παιδιά έχει κ.λ.π., οι ανάγκες είναι αντικειμενικές και ο 
καθένας ξέρει. Εμείς όταν θα ψηφίζαμε για την προκήρυξη των 60 θέσεων εργασίας 
την καταψηφίσαμε όχι γιατί δεν θέλαμε να προσλάβουμε αλλά γιατί δεν θέλαμε μ΄ 
αυτό τον τρόπο. Όταν μιλάμε συνεχώς και λέμε ότι οι Δήμοι και οι Νομαρχίες είναι 
το προαύλιο αντιεργατικών και αντιλαϊκών μέτρων, σήμερα έχουμε την απόδειξη ότι 
αυτό πράγματι είναι πραγματικότητα. Ερχονται σήμερα οι Δήμοι και εφαρμόζουν μία 
εργασιακή σχέση που, απ΄ ότι άκουσα απ΄ όλους, είναι απαράδεκτη. Παρόλα αυτά 
όμως εμείς επιμένουμε να είμαστε εργοδότες χωρίς υποχρεώσεις. Η μερική 
απασχόληση είναι μία καινοτομία του καπιταλιστικού συστήματος όπου οι 
εργαζόμενοι έχουν μόνον υποχρεώσεις και αν το δούμε και πιο σοβαρά, οι 
συγκεκριμένοι και αυτοί που θα προσληφθούν στο μέλλον είναι σίγουρα μελλοντικοί 
άνεργοι. Ρωτώ τους μεν, τους δε και τον εαυτό μου αν η αντιμετώπιση του 
προβλήματος είναι με τους ποιους θα πάρουμε, λύνεται με τη μερική απασχόληση και 
αν ναι, τότε απαντήστε όχι μόνο στους 840 που λέει η κα Ουσουλτζόγλου αλλά 
συνολικά στους 940 γιατί κι αυτοί σε λίγους μήνες πάλι άνεργοι θα είναι. Εμείς 
ήμασταν πάντα σίγουροι ότι το πρόβλημα της ανεργίας δεν λύνεται με τέτοια 
προσωρινά μέτρα. Πέστε μας στα δυόμισι χρόνια πόσες θέσεις μονίμων εργαζομένων 
έχουν δημιουργηθεί, πέστε μας επενδυτικά προγράμματα ή έργα που δημιούργησαν 
θέσεις εργασίας κι αν συμβαίνουν τέτοια πράγματα, τότε ίσως ο Δήμος Βέροιας να 
έχει ρίξει ένα λιθαράκι στην καταπολέμηση της ανεργίας. Εμείς είμαστε κατά αυτής 
της διαδικασίας των προσλήψεων και βέβαια κατά κι αυτών των συμβάσεων. Αυτό 
τον θεσμό της μερικής απασχόλησης τον κατακρεούργησαν οι πρώην που 
διαχειρίζονταν την εξουσία, τον κατακρεουργούν οι σημερινοί και θα το κάνουν και 
οι μελλοντικοί, όσο θα θέλουν να εκμεταλλεύονται αυτού του είδους τις συμβάσεις 
εργασίας. Είναι διαβλητή και επιθυμείται η παρέκκλιση των προσλήψεων όσον 
αφορά τα κριτήρια που θα έχουν οι εργαζόμενοι. Δέστε το καθαρά, συνάδελφοι 
δημοτικοί σύμβουλοι, ότι αυτός ο τρόπος συμβάσεων εργασίας είναι καθαρά 
πελατειακών σχέσεων και είναι θεμιτό, μ΄ αυτό το σύστημα, το βόλεμα των 
ημετέρων. Εμείς καταψηφίσαμε την μερική απασχόληση, προτείναμε διακήρυξη, την 
οποία όλοι υποσχέθηκαν προεκλογικά στον βεροιώτικο λαό, ότι δηλ. θα 
δημιουργήσουν νέες μόνιμες θέσεις αλλά κανείς δεν μιλάει γι’ αυτό και πιστεύουμε 
ότι η αντιμετώπιση της ανεργίας δεν λύνεται με τέτοιους τρόπους. Εάν εσείς θέλετε οι 
εργαζόμενοι να είναι έρμαιά σας, τότε δικαιολογημένα αποδέχεστε τέτοιους τρόπους 
και τέτοιες συμβάσεις εργασίας. 

Σοφιανίδης: Θεωρώ κοινωνικά άδικο και ασυμβίβαστο με τις αρχές της 
ισονομίας και ισοπολιτείας που επιβάλει το σύνταγμά μας, με τις αρχές των ίσων 
ευκαιριών στους δημότες μιας πόλης, τον τρόπο αξιολόγησης και επιλογής των 
ατόμων που θα εργαστούν με το σύστημα της μερικής απασχόλησης. Ποιο 
νομοθέτημα είναι αυτό που θέτει φραγμούς και εμποδίζει συμπολίτες μας που 



διαθέτουν όλα τα κριτήρια που προβλέπονται να εργαστούν έστω και με 
περιορισμένο ωράριο με τιμή και αξιοπρέπεια; Ποιος κανόνας δικαίου απαγορεύει σε 
μία μητέρα τριών ή περισσοτέρων ανηλίκων να συμβάλει με την εργασία της στην 
ανατροφή των παιδιών της; Τα κοινωνικά κριτήρια που αγωνίστηκαν ολόκληρες 
γενιές για την καθιέρωσή τους, μήπως με την πάροδο του χρόνου μεταλλάχθηκαν και 
εξελίχθηκαν σε αντικοινωνικά κριτήρια; Πολλά τα ερωτήματα και οι προβληματισμοί 
για την ορθή και δίκαιη αξιολόγηση των υποψήφιων εργαζομένων στη μερική 
απασχόληση. Τα σύννεφα που δημιουργούνται από την ανακοίνωση των επιτυχόντων 
είναι τόσο θολά που δεν παραμερίζονται με φειδωλές δηλώσεις αλλά με την άμεση 
δημοσιοποίηση τόσο των προσόντων των διαγωνιζομένων όσο και με τον τρόπο 
αξιολόγησης αυτών. Τέλος κε Πρόεδρε θα ήθελα να πω πως υπάρχει αναγκαιότητα 
για πλήρη ενημέρωση των συνδημοτών μας που νιώθουν να τους «τρώνε το δίκιο 
τους» και να αισθάνονται εγκλωβισμένοι στο κάστρο της αδιαφάνειας και των 
μικροπολιτικών σκοπιμοτήτων. 

Γκαμπέσης: Είναι γνωστό ότι σ΄ όλο τον κόσμο η διαχείριση των 
προβλημάτων των  πόλεων γίνεται με ευθύνη των επίσημα εκλεγμένων οργάνων, 
όπως πολύ καθαρά τόνισε σε μία συνέντευξή του ο κ. Δήμαρχος και που διάβασα τις 
προάλλες. Όμως κανένας Δήμαρχος, κανένα Δημοτικό Συμβούλιο δεν νομιμοποιείται 
για κανένα λόγο να παρανομεί, σύμφωνα με τη γνώμη μου. Επομένως δεν χαίρομαι, 
θα έλεγα λυπάμαι, που μέσα σ΄ ένα μήνα δύο φορές η Βέροιά μας σύρεται σε 
δικαστήρια, στον εισαγγελέα, γίνεται θέμα σε κεντρικά κανάλια και απασχολεί 
εφημερίδες πανελλήνιας εμβέλειας, όχι για τον τουρισμό, για εκδηλώσεις ή για κάτι 
θετικό αλλά για κάτι που δεν μας τιμά. Εγώ προσωπικά αισθάνομαι διπλά λυπημένος 
γιατί ενώ υποσχεθήκαμε και υποσχέθηκα κι εγώ αυτούς που με στήριξαν ότι θα 
λειτουργούμε με γνώμονα το κοινό καλό, τη σεμνότητα, τη μετριοπάθεια, τον 
πολιτικό πολιτισμό, αντίθετα καθημερινά βιώνουμε απολυταρχικές συμπεριφορές που 
υποβαθμίζουν την προσωπικότητα των ανέργων και όσων έχουν διαφορετική άποψη 
σ΄ αυτή την πόλη. Θέλω να υπογραμμίσω ότι για το συγκεκριμένο θέμα στα λόγια 
μπορεί όλοι να παραδεχόμαστε, κατά διαστήματα όπως μας συμφέρει, ότι είναι όντως 
ιερό το δικαίωμα εργασίας όπως επίσης όλοι να παραδεχόμαστε ότι είναι σκληρό και 
απαράδεκτο το να κοροϊδεύουμε τους άνεργους και μάλιστα στην περίπτωση μιλάμε 
για ψευτοδιλήμματα μιας και η εργασία αυτή δεν είναι τίποτα το σπουδαίο αλλά ένα 
ψευτοδίλημμα γιατί μιλάμε για 18 μήνες εργασία με τετράωρη εργασία με ελάχιστα 
χρήματα, όμως παρόλα αυτά ο κόσμος που είναι άνεργος δίνει τη μάχη του για να 
μπει σ΄ αυτό το πρόγραμμα. Μιλάμε για εργασιακή κοροϊδία, για ψεύτικες 
υποσχέσεις γιατί κάποιοι άκουσα να λένε ότι μετά απ΄ αυτό το πρόγραμμα θα υπάρξει 
ένα άλλο και μετά από το άλλο θα υπάρξει μονιμοποίηση αλλά ουσιαστικά είναι μία 
εμπορία αυτών των συνανθρώπων μας που για διάφορους λόγους είναι εκτός της 
εργασίας κι εμείς καθόμαστε και μαλώνουμε για θέματα που είναι αυτονόητα. Είμαι 
σχεδόν σίγουρος πως και από τις προηγούμενες δημοτικές αρχές της πόλης μας 
γινόταν τα ίδια και με ίδιες ή παρόμοιες τακτικές επιχειρούσαν να ξεγελάσουν 
διάφορους ανέργους. Ισως ο κ. Δήμαρχος εκπαιδεύτηκε καλά και έκανε «πολύ καλά» 
τη δουλειά του αυτή την περίοδο αλλά απ΄ ότι ακούω γίνονται διάφορες ενστάσεις 
και ίσως να έχουμε και εξελίξεις. Οσον αφορά τους 3 διευθυντές που διαχειρίστηκαν 
τους φακέλους με τους 950 ανέργους συμπολίτες, να πω ότι κατανοώ τη δυσκολία 
τους, δεν θα ήθελα σαν εργαζόμενος να βρισκόμουν με τίποτα στη θέση τους, όμως 
παρόλα αυτά τιμώ έναν έναν και τους τρεις που συμμετείχαν στη διαδικασία και 
θεωρώ ότι ίσως ακόμη και να εξαναγκάστηκαν να υπογράψουν καταστάσεις που ίσως 
να ήταν επιθυμίες του εντολέα τους. Τέλος χαίρομαι απ΄ αυτό που άκουσα από τον κ. 
Καπανίδη, ότι κανένας από τους 60 που προσλήφθηκαν δεν κινδυνεύει να χάσει τη 



δουλειά του, γιατί αν υπήρχε κάτι διαφορετικό δεν θα μιλούσα σήμερα γιατί θεωρώ 
ότι κι αυτή η αγωνία «έχουμε ή δεν έχουμε προσληφθεί» είναι ένας κακός σύμβουλος 
για τις οικογένειες αυτών των ανθρώπων που συμμετέχουν στη διαδικασία. Μιας 
λοιπόν και δεν κινδυνεύουν να χάσουν τη δουλειά τους, οφείλουμε όλοι μας να 
αγωνιστούμε για καθαρές και τίμιες λύσεις, μακριά από εμπορία ελπίδας των 
ανέργων. Διαφορετικά νομίζω ότι πηγαίνουμε προς τα πίσω, γυρίζουμε σελίδες στο 
παρελθόν αντί να ατενίζουμε το μέλλον της πόλης μας με συνθήκες καθαρές και 
τίμιες, με συνθήκες ευρωπαϊκές. Παρόμοια πράγματα μπορώ να φανταστώ ότι 
γινόταν μόνο σε συνθήκες μεσοπολέμου. Τελειώνοντας θα ήθελα σ΄ αυτή την 
αίθουσα ο καθένας να λέει ελεύθερα τη γνώμη του, θα ήθελα στην πόλη να 
κυκλοφορούμε όλοι ελεύθεροι χωρίς να κινδυνεύουμε να λοιδορούμεθα από 
ανθρώπους που έχουν διαφορετικές απόψεις και πρέπει ενωμένοι να πάμε κάποτε 
μπροστά την πόλη και όχι προσπαθώντας να διατηρήσουμε διαχωριστικές γραμμές 
που σ΄ όλο τον πλανήτη έχουν εκλείψει. Αυτή είναι η ταπεινή μου γνώμη, θεωρώ ότι 
πρέπει να είναι τίμιες οι συνθήκες και οι σχέσεις εργασίας και αν θα συμβεί αυτό, 
τότε όλα θα είναι καλύτερα στην πόλη. 
  Πρόεδρος: Μία διευκρίνιση. Σ΄ αυτή την αίθουσα κε Γκαμπέση όλοι μιλούν 
ελεύθερα και κανένας δεν φιμώνεται και όσον αφορά τον Πρόεδρο δεν επιχείρησε 
ποτέ να φιμώσει κανέναν. Το τι γίνεται έξω και αλλού, δεν ενδιαφέρει κανέναν εδώ 
μέσα. 

Δελαβερίδης: Στο προηγούμενο δημοτικό συμβούλιο αν θυμάστε κάποιος από 
τους συναδέλφους ρώτησε τον Δήμαρχο σχετικά με την επιλογή των ατόμων μερικής 
απασχόλησης σύμφωνα με το ν. 3250/2000. Η απάντηση του κ. Δημάρχου ήταν 
κάπως έτσι: «πώς να σας το εξηγήσω, δεν ξέρω καλά αλλά και να σας το εξηγήσω 
δεν θα το καταλάβετε» δηλαδή υπήρχαν πάρα πολλά υπονοούμενα. Εγώ θεωρούσα 
και θεωρώ ακόμη, ότι δεν ήξερε γιατί δεν ήταν στη διαδικασία γι’ αυτό και 
προηγουμένως ζήτησα από την τριμελή επιτροπή να έρθει και να μας εξηγήσει πώς 
έγινε αυτή η διαδικασία της επιλογής. Ακούγοντας τον κ. Καπανίδη και την κα 
Ουσουλτζόγλου που ασχολήθηκαν, είδαμε τις ατασθαλίες που έγιναν και μόνο αυτό 
θα κρατήσω, πως όταν στη μία κατηγορία έπρεπε να πάρει 5 άτομα και πήρε 15, άρα 
υπήρχε η δυνατότητα της αφαίμαξης, ήρθαν δηλ. εδώ οι Χούπηδες και ο Χούπης 
είναι δάσκαλος, τον ξέρετε προφανώς, που έδιωξε ο κ. Παυλόπουλος. Ηταν 60 θέσεις 
τις οποίες πήραν τα γαλάζια παιδιά. Δέστε το κι αν δεν είναι έτσι, στο επόμενο 
δημοτικό συμβούλιο να μου το πείτε. Ρωτήθηκε επίσης ο κ. Δήμαρχος αν είχαν τη 
δυνατότητα να κάνουν ενστάσεις και απάντησε κατηγορηματικά όχι. Σήμερα λέει ότι 
την επόμενη ημέρα ήρθε η εγκύκλιος από το υπουργείο Εσωτερικών. Όταν επενέβη 
στη Μητροπόλεως και τον ρωτήσαμε γιατί μας απάντησε ότι αργά το βράδυ ήρθε το 
σήμα. Πάντα για τον Δήμαρχο όλα έρχονται την επόμενη μέρα των ενεργειών του. 
Προηγουμένως είπα για τον Χούπη και θεωρώ ότι στην επιτροπή μπορεί να ήταν τρία 
άτομα αλλά δούλεψε μόνον ένας, ο διευθυντής κ. Κινικλής. Σε κάθε δημοτικό 
συμβούλιο είναι εδώ ο κ. Ιωσηφίδης, σήμερα γιατί δεν είναι; Αρα λοιπόν ο 
συγκεκριμένος Χούπης είναι ο κ. Κινικλής. Περιμένω την απάντηση κι αν χρειασθεί 
θα πω περισσότερα. 

Γουναράς: Πρέπει να υπολογίζουμε το εξής ότι δηλ. όταν υπάρχει αυτή η 
μάστιγα της ανεργίας ακόμη κι αυτοί που καλούνται να επιλέξουν ποιόν θα πάρουν ή 
θ΄ αφήσουν είναι και οι ίδιοι θύματα και μάρτυρες αυτής της υπόθεσης, όπως είναι 
και οι άνεργοι. Επομένως λοιπόν συνιστώ ψυχραιμία. Εάν πιστεύετε ότι 
αντικειμενικά αδικήθηκαν πέντε άνθρωποι δεν είναι ανάγκη να καταλήγουμε στην 
ποινικοποίηση και να τρέχουμε στα δικαστήρια. Πώς θέλετε μετά να σας δώσουν 
εξηγήσεις είτε η τριμελής επιτροπή είτε ο Δήμαρχος όταν πήραμε τον δικαστικό 



δρόμο; Ας είναι χαμηλοί λοιπόν οι τόνοι και να στηριχτούμε στην επιβεβαίωση του 
Δημάρχου ότι εφόσον το υπουργείο το επιβεβαιώσει, θα γίνει η επανεξέταση των 
αιτήσεων των υποψηφίων. 

Μιχαηλίδης: Θα διαφωνήσω με την κα Ουσουλτζόγλου γιατί εγώ δεν θέλω να 
παραιτηθεί ο κ. Δήμαρχος γιατί αν γινόταν αυτό θα βόλευε πάρα πολύ τον ίδιο. Εγώ 
θέλω να συνεχίσει να υπάρχει στο Δημαρχείο, να λειτουργεί όπως λειτουργεί γιατί 
έτσι ωφελεί πάρα πολύ την δική μας παράταξη. Εξάλλου είναι φανερό πως όλη η 
λειτουργία διέπεται από τον κανόνα της σεμνότητας και ταπεινότητας. Κανονικά δεν 
θα πρέπει να μας ενοχλούν οι πρωϊνές εκπομπές ή οποιαδήποτε προβολή στα ΜΜΕ 
γιατί η κάθε εκπομπή έχει ως σκοπό την ανάδειξη ενός θέματος και προφανώς τη 
διαλεύκανσή του. Αυτό που έπρεπε προφανώς να ενοχλεί κάποιον, είναι το γεγονός 
ότι σε οποιαδήποτε απ΄ αυτές τις εκπομπές δεν ακούσαμε επί της ουσίας καμία 
απάντηση από τον Δήμαρχο παρά μόνο για παρενοχλήσεις υπαλλήλων και θα ήθελα 
να μου πει ποιος υπάλληλος παρενοχλήθηκε από δημοτικούς συμβούλους της 
αντιπολίτευσης; Οι πρωινές εκπομπές λοιπόν κάνουν καλά τη δουλειά τους κι εμείς 
όταν εμφανιζόμαστε σ΄ αυτές οφείλουμε να λέμε τα πράγματα με το όνομά τους και 
να μην πετάμε τη μπάλα στην κερκίδα. Είπε ο κ. Δήμαρχος ότι έπρεπε η κα 
Ουσουλτζόγλου και οι δημοτικοί σύμβουλοι που βρισκόμασταν στο χώρο του 
Δημαρχείου να βρούμε τον ίδιο και να μιλήσουμε μαζί του. Είναι πάγια τακτική αυτό 
δηλ. ο κάθε πολίτης και ο κάθε δημοτικός σύμβουλος για ό,τι θέλει θα πρέπει να 
απευθύνεται στον Δήμαρχο και στους αρμόδιους αντιδημάρχους κι εάν δεν υπάρχει η 
ευλογία του Δημάρχου ή αντίστοιχου αντιδημάρχου δεν παίρνεις χαρτί από τον Δήμο 
Βέροιας. Εχω ζητήσει πολλές φορές έγγραφα από τον Δήμο Βέροιας κι ενώ η 
υπηρεσία τα έχει φωτοτυπημένα κι έτοιμα να μου τα παραδώσει, πρέπει να μ΄ 
ευλογήσει ο αντιδήμαρχος και μάλιστα να τα πάρω στη νόμιμη προθεσμία. Νομίζω 
ότι υπάρχουν κάποιες προτεραιότητες και ειδικά όταν υπάρχει η επισήμανση ότι αυτά 
τα έγγραφα είναι για το Δημ. Συμβούλιο που πρόκειται να γίνει. Ζητάτε τον έλεγχο 
απ΄ αυτή την αίθουσα αλλά μόνο θεωρητικά και επί της ουσίας δεν τον θέλετε και δεν 
μας τον επιτρέπετε γιατί αν θέλατε πραγματικά να λειτουργήσει και η αντιπολίτευση, 
ως οφείλει, θα έπρεπε να παρέχετε τη διευκόλυνση στους δημοτικούς συμβούλους να 
έχουν πρόσβαση αν μη τι άλλο σε αποφάσεις του δημοτικού συμβουλίου που 
κουβεντιάστηκαν 1, 2 και 5 μήνες πριν. Ούτε αυτό μας επιτρέπεται να κάνουμε παρά 
μόνο να περιμένουμε να περάσει η προβλεπόμενη από το νόμο προθεσμία. Είπατε ότι 
αυτά είναι προσωπικά δεδομένα και δεν μπορείτε να τα δώσετε και εν μέρει 
συμφωνώ αλλά πείτε μου σε παρόμοια περίπτωση στη ΔΕΥΑΒ όταν έγινε προσφυγή 
για τη θέση του διευθυντή μετά από αντίστοιχη παρέμβαση του εισαγγελέα, δόθηκαν 
τα αρχεία ή όχι; Εκεί δεν ήταν προσωπικά δεδομένα; Προσωπικό δεδομένο είναι αν ο 
Μιχαηλίδης ξέρει αγγλικά ή όχι; Βέβαια δεν θέλω να μιλήσω άλλο για προσλήψεις 
γιατί μου θυμίζει έντονα αυτό που έγινε στις δημοτικές επιχειρήσεις του Ενιαίου 
Φορέα Πολιτισμού, όπου τότε φάνηκε με πόση διαφάνεια έγιναν οι προσλήψεις και 
των ατόμων με ειδικές ανάγκες αλλά και όλων των άλλων που εργάστηκαν εκεί. 
Θυμηθείτε τι είχα πει σε παλαιότερες συνεδριάσεις, δικαιώθηκα εκ των υστέρων κι 
εάν τυχόν κε Δήμαρχε δεν θυμάστε θα με αναγκάσετε να γίνω αναλυτικός στη 
δευτερομιλία μου. 

Γιαννουλάκης: Βέβαια κύριοι συνάδελφοι της αντιπολίτευσης έχετε κάθε 
δικαίωμα εκ του ρόλου σας να ασκείτε κριτική και να ελέγχετε την Δημοτική Αρχή. 
Είναι λυπηρό όμως να ποινικοποιείτε την πολιτική ζωή του τόπου σέρνοντας έναν 
συνάδελφο στα δικαστήρια κι όταν μάλιστα αυτός ο συνάδελφος είναι ο ίδιος ο 
Δήμαρχος. Κι εμάς μας είχε δοθεί η ευκαιρία πολλές φορές, όταν ήμασταν 
αντιπολίτευση, να ποινικοποιήσουμε την πολιτική ζωή του τόπου μας αλλά δεν το 



κάναμε και μάλιστα συνάδελφός σας δημοτικός σύμβουλος, τον οποίο οδήγησαν στα 
δικαστήρια ομοϊδεάτες του συνάδελφοι, εμείς τον στηρίξαμε γιατί δεν έπρεπε να 
ποινικοποιηθεί εκείνη η ιστορία. Νομίζω ότι και οι κρίνοντες κρίνονται. 

Παπαστεργίου: Νομίζω ότι σ΄ αυτή την αίθουσα σήμερα ειπώθηκαν πολλά 
αλλά στο τέλος πρέπει να έχουμε κάποιο αποτέλεσμα και για να γίνει αυτό θα πρέπει 
να συμφωνήσουμε σε κάποια πράγματα. Το πρώτο πράγμα που πρέπει να 
συμφωνήσουμε σήμερα εδώ είναι ότι η ανεργία στην πόλη μας είναι πολύ μεγάλη και 
άλλωστε αυτό το μαρτυρούν οι πολλές αιτήσεις που έγιναν για τις 60 θέσεις μερικής 
απασχόλησης τόσο σήμερα όσο και την προηγούμενη φορά που είχαν προκηρυχθεί. 
Το δεύτερο που πιστεύω είναι πως επίσης πρέπει να συμφωνήσουμε ότι η εργασία 
είναι δικαίωμα του κάθε πολίτη και η πολιτεία οφείλει να το παρέχει και για να γίνει 
αυτό, πρέπει να ενεργεί με τέτοιο τρόπο ώστε να παράγονται συνεχώς νέες θέσεις 
εργασίας. Το τρίτο που επίσης πρέπει να συμφωνήσουμε είναι ότι σ΄ αυτό το ζήτημα 
υπάρχει πολύ μεγάλη ευαισθησία κι αυτήν δεν πρέπει κανείς να την εκμεταλλεύεται 
και θα πω πώς έγινε εκμετάλλευση αυτής της ευαισθησίας. Είπατε, κι αν κάνω λάθος 
στις ημερομηνίες διορθώστε με, ότι από το υπουργείο Εσωτερικών ήρθαν δύο 
εγκύκλιοι, μία στις 25.4. και μία στις 10.5. 

Δήμαρχος: Η 24.4. ήρθε στις 25.5. και η άλλη ήρθε στις 10.5. Αυτή που 
διευκρίνιζε δηλαδή ήρθε την επομένη του Δημ. Συμβουλίου. 

Παπαστεργίου: Εκείνο που θέλω να πω είναι ότι μετά τις 10.5., μετά δηλαδή 
την τοποθέτησή σας στο Δημ. Συμβούλιο, μεσολάβησε κι άλλο Δημ. Συμβούλιο και 
πριν φτάσουμε στη σημερινή κατάσταση έπρεπε, εφόσον δεν θέλατε πραγματικά να 
γίνει εκμετάλλευση αυτής της ευαισθησίας, να δηλώσετε εδώ ότι από εδώ και πέρα 
μπορούν οι υποψήφιοι για τις θέσεις μερικής απασχόλησης να υποβάλουν αίτηση 
θεραπείας, για την οποία δεν είναι απαραίτητο να υπάρχει δευτεροβάθμιο ή 
τριτοβάθμιο όργανο, αφού γίνεται στο ίδιο όργανο που έκανε τις προσλήψεις και 
μπορεί αυτοί που έκαναν τις προσλήψεις, άνθρωποι είναι, να έκαναν και κάποιο 
λάθος και να διορθωθεί με την αίτηση θεραπείας. Αυτές οι δύο ενέργειες δείχνουν με 
πόση προχειρότητα, όχι μόνο εμείς αλλά και η ίδια η κυβέρνηση και το ίδιο το 
υπουργείο Εσωτερικών, αντιμετωπίζει ένα ευαίσθητο πρόβλημα όπως η ανεργία. 
Αλλωστε αυτή η κυβέρνηση δεν είναι το μοναδικό θέμα που αντιμετωπίζει με τέτοια 
προχειρότητα, αλλά καθημερινά έχουμε τέτοια φαινόμενα. Για να μην εκμεταλλευθεί 
κε Δήμαρχε κάποιος αυτή την ευαισθησία, δύο είναι οι παράγοντες που πρέπει να 
εφαρμοστούν, η διαφάνεια και η δικαιοσύνη. Και η δικαιοσύνη εξυπηρετείται από τη 
διαφάνεια. Δεν πρέπει σε καμία περίπτωση να κρύβονται στοιχεία  που μπορούν να 
πείσουν για τις καλές σας προθέσεις και για την εφαρμογή της διαφάνειας. 

Σιδηρόπουλος: Γνωστό σε όλους και βαρύ το πρόβλημα της ανεργίας, 
κυριολεκτικά κατατρώει τις σάρκες της  ελληνικής κοινωνίας και δημιουργεί 
τεράστια και μεγάλα αρνητικά προβλήματα στην ομαλή πορεία και πρόοδο του 
τόπου. Είναι ένα διαχρονικό πρόβλημα, που μεγάλωσε τις τελευταίες δύο δεκαετίες 
και θέριεψε τα τελευταία χρόνια κι αυτό γιατί η ελληνική κοινωνία δεν το έχει 
αντιληφθεί όπως θα έπρεπε αλλά κυρίως γιατί η ελληνική οικονομία έχει φαλιρίσει. 
Εχει φαλιρίσει δυστυχώς επί σοσιαλιστικών κυβερνήσεων και οι φτωχοί έγιναν 
φτωχότεροι και η φτώχια περίσσεψε και οι μη προνομιούχοι εξακολουθούν να είναι 
και να περισσεύουν κι αυτοί στον αριθμό και φυσικά εξαιρείται η μεγάλη 
νομενκλατούρα των σοσιαλιστικών κυβερνήσεων. Το πρόβλημα της ανεργίας είναι 
τεράστιο, ο κόσμος έχει απόλυτο δίκιο να τρέχει, να διαμαρτύρεται και να ζητάει τη 
δυνατότητα να επιβιώσει, καθημερινά μας πιάνουν ένα σωρό άνθρωποι στο δρόμο, 
έρχονται στα γραφεία μας και μαγαζιά μας, μας λένε το πρόβλημά τους, ένα σωρό 
πολίτες έρχονται στην πόρτα του Δημάρχου, του κάθε Δημάρχου και κάθε Νομάρχη 



και του καθένα που έχει μία στοιχειώδη εξουσία και δύναμη για να βοηθήσει κι 
έρχονται να παρακαλέσουν για να βρουν μία πόρτα ανοιχτή. Η κυβέρνηση στην 
προσπάθειά της να δώσει μία ανάσα, μία ασπιρίνη σε μία βαριά αρρώστια που 
λέγεται ανεργία, έκανε αυτό τον νόμο της μερικής απασχόλησης και μία τριμελής 
επιτροπή του Δήμου ανέλαβε να βγάλει τα κάστανα από τη φωτιά με την έννοια να 
δικαιώσει 60 ανθρώπους από τους 980 που έκαναν αίτηση, σ΄ ένα νομοσχέδιο που 
χρειαζόταν να έχεις και γνώσεις μαθηματικές και λογιστικές γιατί προέβλεπε διάφορα 
ποσοστά σε γυναίκες, σε άνδρες, σε διάφορες ηλικίες, σε διάφορους εργαζόμενους 
και πιστεύω πως έκανε ό,τι μπορούσε καλύτερο για να φέρει σε πέρας το έργο της. 
Εάν υπήρχε μία άλλη τριμελής επιτροπή από ανεξάρτητους ανθρώπους, δικαστικούς 
π.χ., σας πληροφορώ ότι και σ΄ αυτή την περίπτωση οι υπόλοιποι που δεν 
προσλήφθηκαν θα ήταν διαμαρτυρόμενοι και ίσως πολλοί απ΄ αυτούς να είχαν και 
δίκιο. Κι αν υπήρχε και δεύτερη επιτροπή, πάλι από ουδέτερους ανθρώπους, σας 
πληροφορώ ότι οι δύο επιτροπές δεν θα είχαν ταιριάξει να βγάλουν τα ίδια ονόματα 
απ΄ αυτό τον αριθμό των αιτήσεων. 

Κεχαγιόγλου: Από τη στιγμή που το θέμα έχει πάρει τον δρόμο της 
δικαιοσύνης όλα τα υπόλοιπα περιττεύουν κι απλά θέλω να πω ότι είναι τουλάχιστον 
άστοχη από τη μεριά της αντιπολίτευσης η προσπάθεια να εκμεταλλευτεί το θέμα 
πολιτικά κι έχω τη γνώμη πως, όπως κρίθηκε άστοχη και στην περίπτωση των ΤΣΑ 
αυτή η προσπάθεια, έτσι θα κριθεί και τώρα. 

Γαβρίδης: Ακούγοντας την τοποθέτηση της κας Ουσουλτζόγλου καθώς και 
του κ. Καπανίδη, έχω πειστεί πράγματι ότι ούτε εσείς κε Δήμαρχε αλλά ούτε και οι 
σύμβουλοί σας ξέρουν τι θα πει διαφάνεια και αξιοκρατία, αυτά που εσείς κάποτε 
προεκλογικά είχατε σημαίες. Αν είχατε λίγη ευαισθησία θα έπρεπε μετά το τέλος του 
Δημ. Συμβουλίου εδώ, έστω και αύριο, να κάνετε έναν έλεγχο στους φακέλους 
σχετικά μ΄ αυτά που ανέφερε ο δικηγόρος. Εσείς όμως είπατε πως δεν απαντάτε, έχει 
πάρει την δικαστική οδό. Εσείς δεν ενδιαφέρεστε καθόλου αν έγιναν ή όχι παρατυπίες 
και μπορείτε να τα ελέγξετε. Να απαντήσω σε κάποιον συνάδελφο που είπε ότι είναι 
πολύπλοκο πως ο νόμος είναι πολύ απλός εάν θέλουμε να τον εφαρμόσουμε. Στο 
προηγούμενο δημ. συμβούλιο σας είπα κε Δήμαρχε πως δεν πρόκειται να ξαναβγείτε 
Δήμαρχος και τώρα σας λέω ότι δεν θα είστε ούτε καν υποψήφιος Δήμαρχος έτσι 
όπως πάτε και θα μπείτε στο βιβλίο Γκίνες γιατί Δήμαρχος που πήρε στις εκλογές με 
54%, δεν θα είναι υποψήφιος στις επόμενες. Στις ποινικοποιήσεις μην αναφέρεστε 
γιατί αυτούς τους όρους και συνήθειες εμείς δεν τους ξέρουμε, ίσως από εσάς να τα 
μάθαμε, εσείς τα εφαρμόζετε και σε επίπεδο κυβερνητικό γι’ αυτό μη μιλάτε 
καθόλου. Δεν θα πω τίποτε άλλο γιατί όπως λέει και ο λαός «στου κουφού την πόρτα 
όσο θέλεις βρόντα». Ο,τι και να πούμε δεν πρόκειται ο Δήμαρχος ν΄ αλλάξει γνώμη. 
Γεωργιάδης: Πρέπει να γυρίσουμε πριν πολλά χρόνια και θα δούμε πως αντί να 
φροντίσουμε τον παραγωγικό ιδιωτικό τομέα ή προσέχοντας την κάθε ιδιωτική 
επιχείρηση, κάνουμε ό,τι είναι δυνατόν για να εξοντώσουμε κυριολεκτικά τον ιδιώτη 
επιχειρηματία κι αυτό το είδα και από τις προηγούμενες κυβερνήσεις του ΠΑΣΟΚ 
αλλά δυστυχώς το βλέπω και από τη σημερινή και μακάρι αυτή να με διαψεύσει. 
Στην πατρίδα μου, στην πόλη της Βέροιας, βλέπω μία παράξενη ανεργία που εγώ την 
λέω «εισαγωγής». 
Δάσκαλος: Κε Δήμαρχε σας άκουσα με πολύ προσοχή σχετικά με όσες εξηγήσεις 
επιλέξατε να δώσετε στις ερωτήσεις που έγιναν. Επίσης άκουσα με πολύ προσοχή τον 
δικηγόρο των εναγομένων κατά του Δήμου κ. Καπανίδη, ο οποίος ανέφερε ενδελεχώς 
τη διαδικασία επιλογής και ταυτόχρονα τη διαδικασία πρόσληψης των επιτυχόντων. 
Εμεινα άναυδος και με απορία σχετικά με τα συγκριτικά στοιχεία που ανέφερε ο 
δικηγόρος, σχετικά με τα ποσοστά προσληφθέντων ανά κατηγορία και διερωτώμαι αν 



αυτά ανταποκρίνονται στην πραγματικότητα, αν θα πρέπει ο Δήμος μας να κάνει 
επανέλεγχο των πινάκων επιτυχόντων κι αν προκύψει ότι έγινε κάποιο λάθος, αν θα 
προβεί στην πρόσληψη όσων έχουν δικαιωθεί με την επισήμανση που ανέφερε 
κάποιος από τους ομιλητές ότι δεν πρόκειται να απολυθεί κανείς απ΄ όσους έχουν 
προσληφθεί. Θέλω να σταθώ στη διαφάνεια των διαδικασιών και θα αναφέρω ότι 
περίμενα από εσάς κε Δήμαρχε, γιατί έτσι λειτουργούσατε ως διευθυντής, όταν 
ζητήθηκαν στοιχεία από τη μείζονα αντιπολίτευση να καλέσετε με μεγαλοψυχία στο 
γραφείο σας τους δημοτικούς συμβούλους της αντιπολίτευσης και να τους δώσετε 
διευκρινίσεις στα ερωτήματα που έχουν καταθέσει αφού δεν υπήρχε κάτι μεμπτό. 
Εσείς όμως πράξατε ακριβώς το αντίθετο. Εκτιμώ πως ήδη θα έπρεπε ο Δήμος να είχε 
προβεί σε άμεσο επανέλεγχο των πινάκων επιτυχόντων μετά τις αιτήσεις θεραπείας, 
ήδη έχει παρέλθει μία εβδομάδα από τότε που ανακινήθηκε το θέμα, ή τις προσφυγές 
που έχουν υποβληθεί στη δικαιοσύνη. 

Καλαϊτζίδης: Ο κ. Δήμαρχος και ο κ. Σιδηρόπουλος με κάλυψαν πλήρως. 
Τσιάρας: Μ΄ αυτή τη συζήτηση όλοι δείχνουμε την ευαισθησία μας, 

αναφέρουμε ένα πρόβλημα, δείχνουμε ότι θέλουμε να αντιμετωπιστεί η ανεργία αλλά 
νομίζω ότι η δημοτική αρχή δεν διάλεξε το σωστό δρόμο να υπηρετήσει το νόμο του 
κ. Παυλόπουλου. Μερικές ερωτήσεις προέκυψαν μετά την τοποθέτηση του κ. 
Δημάρχου και γι’ αυτό δεν τις έκανα στον κύκλο των ερωτήσεων και αναγκάζομαι να 
τις κάνω τώρα. Γιατί δεν αναδείχθηκε το δικαίωμα των ενστάσεων μετά την 10η 
Μαϊου που ήρθε εδώ η εγκύκλιος από τον υφυπουργό Εσωτερικών; Γιατί και στο 
επόμενο δημοτικό συμβούλιο, όπως είπε και ο κ. Παπαστεργίου, δεν το αναφέραμε 
εδώ ώστε να δώσουμε τη δυνατότητα στους πολίτες που νόμιζαν ότι αδικήθηκαν, να 
κάνουν τις ενστάσεις τους στο Δήμο Βέροιας και πουθενά παραπέρα. Ακόμη και στο 
ότι αφού το θέμα πήρε το δρόμο της δικαιοσύνης, δεν έχουμε να πούμε τίποτα άλλο 
ευθύνεται η Δημοτική Αρχή γιατί πιστεύω ότι θα μπορούσε, αν ήθελε, με 
κατάλληλους χειρισμούς, να δώσει το δικαίωμα σ΄ αυτούς που νόμιζαν ότι 
αδικήθηκαν να κάνουν τις ενστάσεις τους και το ζήτημα να πάρει το δρόμο της 
Υπηρεσίας και να μη φτάσουμε σ΄ αυτή τη δυσάρεστη κατάσταση των δικαστηρίων. 
Τι συμβαίνει τελικά με τα στοιχεία που απορρέουν από την τοποθέτηση του 
δικηγόρου αυτών που έκαναν τις ενστάσεις; Ποιοι φέρουν ευθύνη για τη μη ζήτηση 
των στοιχείων που αποτελούν στοιχεία υπεύθυνης δήλωσης, μετά, όταν η Υπηρεσία 
έκανε τον προσωρινό πίνακα προσληφθέντων; Εάν αυτοί που προσελήφθησαν 
πράγματι δεν έχουν προσκομίσει όλα τα στοιχεία, ίσως γιατί κάποια απ΄ αυτά δεν τα 
είχαν, δεν πρόκειται να χάσουν τη θέση τους, αλλά τελικά τι θα γίνει; Εάν ο Δήμος 
έχει ευθύνη πάνω σ΄ αυτό γιατί έκανε την επιλογή των προσώπων που ήθελε, τότε θα 
συμπληρωθεί ο πίνακας προσληφθέντων και με αυτούς που θα δικαιωθούν από τις 
ενστάσεις και μάλλον ο Δήμος από δικά του έσοδα θα καλύψει αυτούς που είχαν 
δίκιο με το αίτημά τους ενώ το υπουργείο θα καλύψει αυτούς που ίσως δεν είχαν 
δικαίωμα να προσληφθούν. Αρα ο Δήμος πάλι θα πληρώσει αυτά που έκανε με τις 
επιλογές της η δημοτική αρχή. Λέτε κε Δήμαρχε ότι η συζήτηση εδώ δεν έχει κανένα 
νόημα από τη στιγμή που πήρε τον δρόμο της δικαιοσύνης αλλά κάλλιστα θα 
μπορούσατε να μας αποδείξετε ότι έχετε δίκιο. Θα μπορούσατε να απαντήσετε επί 
της ουσίας στις ερωτήσεις, να μας φέρετε τα στοιχεία και να μας δείξετε ότι κακώς 
δημιουργήσαμε αυτό το θέμα και το αναδείξαμε. Το πιο σημαντικό πρόβλημα που 
πρέπει να συζητάμε είναι αυτό της ανεργίας και στα προεκλογικά μας προγράμματα 
είχαμε γράψει όλοι πως ονειρευόμαστε ή σκεφτόμαστε να καταπολεμήσουμε την 
ανεργία. Η δημοτική παράταξη που διοικεί αυτό το Δήμο, μετά το τέλος της 
τετραετίας, θα πρέπει να δείξει κάποιο έργο και κάποια στοιχεία. Εγώ πάντα, σε 
διάφορα θέματα, λέω να μας αποδεικνύετε ότι έχετε δίκιο και τι να θυμηθώ, τις 



αυτεπιστασίες, τις προσλήψεις ειδικών συμβούλων, τις μισθοδοσίες των αιρετών, το 
θέμα της Μητροπόλεως; Ούτε όμως και σήμερα έχετε τη διάθεση να μας αποδείξετε 
ότι έχετε δίκιο, ότι καλώς κάνατε ό,τι κάνατε και καλώς διαχειρίζεστε μ΄ αυτό τον 
τρόπο είτε αυτόν τον νόμο είτε κάποιες άλλες δραστηριότητες του Δήμου. 

Πρόεδρος: Τις αποφάσεις του δημοτικού συμβουλίου κε Μιχαηλίδη, 
οποιοσδήποτε πολίτης ή δημοτικός σύμβουλος τις ζητήσει τις παίρνει άμεσα και 
νομίζω ότι μας αδικείτε. Δευτερομιλίες. 

Ουσουλτζόγλου: Δεν έχει τίποτα ν΄ απαντήσει ο Δήμαρχος σ΄ όσα 
ακούστηκαν τόση ώρα; 

Πρόεδρος: Δεν μου ζήτησε τον λόγο. 
Ουσουλτζόγλου: Λυπάμαι να βλέπω τον Δήμαρχο να γελάει την ώρα που 

τοποθετούνται συνάδελφοι για ένα τόσο σοβαρό, κατά την άποψή μας τουλάχιστον, 
ζήτημα. Δεν θέλει να απαντήσει, δικαίωμά του, αλλά κρίνεται. Για να ξεκαθαρίσω τη 
θέση μου, θέλω να δηλώσω ότι για μένα όλα τα παιδιά έχουν δικαίωμα στη δουλειά 
και τα γαλάζια και τα πράσινα και τα κόκκινα κι όλα, η ανεργία έχει ένα και μοναδικό 
χρώμα, η φτώχια και η ανέχεια έχει ένα και μοναδικό χρώμα αλλά και η δικαιοσύνη 
είναι μία και μοναδική, η αξιοκρατία είναι μία και μοναδική, η διαφάνεια είναι μία 
και μοναδική. Τον άνεργο τον βλέπω σαν άνεργο και σαν τίποτα άλλο και μακριά από 
μένα οι προσπάθειες εκμετάλλευσης τέτοιων ζητημάτων. Όταν υπάρχει κε Γουναρά, 
όπως είπατε, η μάστιγα της ανεργίας είμαστε προσεκτικοί και γι’ αυτό είπα στην 
αρχή πως το είχα πει πως γίνονται πολλές αιτήσεις και να προσέξετε να κάνετε καλά 
τη δουλειά σας γιατί θα βρείτε τον μπελά σας. Δεν αδικήθηκαν δυο – τρεις αλλά 
αδικήθηκαν 813 γιατί και να μη συγκέντρωναν τα μόρια που χρειάζονταν για να 
βρουν δουλειά, από τη στιγμή που δεν είχαν το δικαίωμα, ή τουλάχιστον τους έλεγαν 
ότι δεν έχουν το δικαίωμα να καταθέσουν ένσταση, αδικήθηκαν. Εμείς κε 
Γιαννουλάκη δεν ποινικοποιούμε την πολιτική ζωή, μακριά από εμάς αυτό, αλλά οι 
πολίτες που αδικούνται και δεν ξέρω γιατί αλλά μόλις κάνετε κάτι στραβό ως 
παράταξη και κάποιοι ξεσηκωθούν, αντί να παραδεχθείτε, έστω μεταξύ σας, ότι 
κάνατε κάποιο λάθος, προσπαθείτε να βρείτε μία καμπούρα για να φορτώσετε αυτό 
το λάθος. Σας το είπα και άλλη φορά να μην κρύβεστε πίσω από μένα ή τον καθένα. 
Επιμένω, πως αν θέλετε να απαντήσετε ανοίξτε τους φακέλους, δεν θέλουμε να δούμε 
ονόματα αλλά ότι κάποιος κορόιδεψε την όλη ιστορία, δείξτε τη σφραγίδα του ΟΑΕΔ 
σε σαράντα βεβαιώσεις. Δείξτε την για να σταματήσουμε και να ξέρετε ότι εγώ έχω 
το θάρρος να πω «συγνώμη έκανα λάθος». Αντί να βγάζουμε εδώ μέσα 
δακρύβρεκτους λόγους για την ανεργία, ας κάνουμε κινήσεις για την ανάπτυξη. 
Ακουσα διάφορα, άκουσα υπεκφυγές, εγώ ζητώ και συνεχίζω να ζητώ τις απαντήσεις 
που δεν έλαβα, εάν τις έχετε δώστε τις και μην τις κρατάτε για τον εαυτό σας, δεν 
θέλω ονόματα. 

Δελαβερίδης: Ο κ. Δήμαρχος απαξιεί ν΄ απαντήσει, δεν πειράζει, εμείς θα τα 
πούμε πάλι. Πάντα υποστήριζε ότι ήταν θεματοφύλακας της διαφάνειας και 
νομιμότητας και απεδείχθη ότι είναι θεματοφύλακας της παρανομίας και 
αδιαφάνειας. Όταν ήταν στην αντιπολίτευση έλεγε ότι «την ανεργία εμείς θα την 
καταπολεμήσουμε» και πολλά τέτοια, αλλά τα έλεγε για να κερδίσει κάποιους 
σταυρούς περισσότερους και όπως βέβαια κατάφερε να πάρει το 54%. Ακούστηκε 
από πολλούς αν είναι το θέμα πολιτικό και άλλα πολλά και τελικά είπαν ότι το θέμα 
δεν είναι πολιτικό. Το είπατε εσείς κε Κεχαγιόγλου, το θέμα είναι καθαρά πολιτικό 
γιατί όταν ένας νόμος ισχύει και δεν τον εφαρμόζεις τότε πώς να το θεωρήσουμε; 
Διοικητικό; Ακούστηκε πως αν μία δεύτερη επιτροπή βγάλει τα αποτελέσματα τότε 
θα βγάλει άλλα. Σήμερα όμως είμαστε στην εποχή των κομπιούτερ κι αν δώσετε τα 
στοιχεία, σύμφωνα μ΄ αυτά που λέει ο νόμος, κατευθείαν τα βγάζει, αλλά τα στοιχεία 



είναι εκείνα που δόθηκαν λανθασμένα. Απορώ γιατί κανείς από εσάς δεν μίλησε για 
την διαδικασία, για τον τρόπο επιλογής, για τα 60 γαλάζια παιδιά γιατί όντως είναι 60 
γαλάζια παιδιά, όντως ενήργησε ο διευθυντής ως Χούπης κ.λ.π. Θα πω περισσότερα 
στην τριτομιλία, αφού απαντήσει ο κ. Δήμαρχος. 

Γουναράς: Οποια επιτροπή και να έκανε αυτές τις κρίσεις, ακόμη κι εσείς οι 
ίδιοι, πάντα θα υπήρχαν άνθρωποι που θα νόμιζαν ότι αδικούνται. Να πιστέψω ότι η 
επιτροπή από δημοσίους υπαλλήλους παραμύθιαζε τον κόσμο, παραβίαζε τον όρκο 
της; Το θέμα, όπως είπαμε, είναι πολιτικό και για μένα κακώς του δώσατε δικαστική 
διάσταση, ήταν υπερβολή να πάει το θέμα στα δικαστήρια και είναι επόμενο να μην 
παίρνετε απαντήσεις. 

Φουρνιάδης: Ομιλεί η κα Ουσουλτζόγλου, μας κατηγοράει για αδιαφάνεια και 
μας μειώνει, κι εγώ προσωπικά δεν δέχομαι καμία μείωση, όταν λέει ότι σερνόμαστε 
πίσω από τον Δήμαρχο για διαφάνεια. Είναι υπάλληλος της Δημοτικής Επιχείρησης 
της ΔΕΤΟΠΟΚΑ και διορίστηκε εκεί με αξιοκρατία και διαφάνεια ενώ στη μερική 
απασχόληση μπήκαν τα δικά μας παιδιά με αδιαφάνεια και χωρίς αξιοκρατία; Σας 
δηλώνω κε Πρόεδρε ότι μεταξύ αυτών των ατόμων που  έκαναν αίτηση είναι και η 
σύζυγος του γιου μου, χρόνια άνεργη, με δύο παιδιά, με τον γιο μου 
υποαπασχολούμενο, χωρίς κανέναν πόρο κι όμως δεν μπήκε γιατί δεν είχε τα 
προσόντα. Αφού τακτοποιηθήκαμε, εκ του ασφαλούς, κάνουμε τώρα αγώνα γι’ 
αυτούς που δεν μπήκαν, λες κι αν έμπαιναν 60 άτομα δεν θα έμεναν άλλα 800 απ΄ 
έξω. Λυπάμαι πολύ. Αν άξιζε κάποιος να μπει θα έμπαινε, δεν είχε τα προσόντα και 
δεν μπήκε. Ο γιος μου προσπάθησε πριν λίγο καιρό να μπει με το ΑΣΕΠ και ήρθε 
21ος. Θα ζητήσω ευθύνες από τον κ. Δήμαρχο; Αν ήθελε να μπουν τα δικά μας παιδιά, 
δεν θα έβαζε τη δική μου νύφη; Αυτοί που φώναζαν και χειροκροτούσαν είναι οι 
γνωστοί επικεφαλείς των ΤΣΑ που μόνον αυτοί θέλουν να έχουν πρόσβαση στην 
εργασία και κανένας άλλος δεν δικαιούται να μπει. 

Μιχαηλίδης: Καλύφθηκα από τη σιωπή του κ. Δημάρχου. 
Γιαννουλάκης: Αν δεν είναι ποινικοποίηση της πολιτικής ζωής, όταν η 

αρχηγός της αξιωματικής αντιπολίτευσης πάει μάρτυρας κατηγορίας εναντίον του 
Δημάρχου, τότε ποιο είναι; 

Σιδηρόπουλος: Ακούστηκαν εδώ πολλές κατηγορίες που ήταν αβάσιμες, 
υπήρχε μεγάλη εμπάθεια εναντίον κάποιων ανθρώπων και θέλω να δώσω μία 
διαφορετική διάσταση πάνω σ΄ αυτά που θα πω. Μετά τον εμφύλιο πόλεμο κε 
Πρόεδρε της δεκαετίας του ΄50 και ΄60 καθώς και τα μετέπειτα χρόνια, η Ελλάδα είχε 
φοβερούς ρυθμούς κοινωνικής και οικονομικής ανόδου που συγκρίνονταν με τους 
ρυθμούς ανόδου της Δυτικής Γερμανίας μόνο και λιγότερο των άλλων χωρών. 
Βγήκαμε κατεστραμμένοι από έναν πόλεμο και σε λίγα χρόνια, με σκληρή δουλειά 
και πολλές βοήθειες, έφυγαν τα μπαλωμένα παντελόνια και παπούτσια μας, 
αποκτήσαμε καινούργια καλοστολισμένα σπίτια, καινούργια αυτοκίνητα, κάποιοι 
απέκτησαν βέβαια και εξοχικά και πολλοί απέκτησαν τη δυνατότητα να πηγαίνουν 
ταξίδια στην Ευρώπη για λόγους αναψυχής. Κάνοντας μία μικρή παρένθεση, για 
λόγους που θα καταλάβετε ότι έχουν σημασία και ουσία, θέλω να αναφερθώ σε 
ορισμένα πράγματα που σε πολλούς είναι γνωστά. Το 1981, σαν πρόεδρος του 
Νοσοκομείου Βεροίας, μαζί με το λοιπό διοικητικό συμβούλιο, προσλάβαμε 
εκατοντάδες ανθρώπους, διοικητικό, νοσηλευτικό, ιατρικό, μηχανολογικό 
προσωπικό, προκειμένου να λειτουργήσει το καινούργιο νοσοκομείο. Βεβαίως οι 
προσλήψεις έγιναν χωρίς να ρωτήσουμε κανέναν πού ανήκει και τι πιστεύει, καθαρά 
με κοινωνικά πρώτα κριτήρια και κατόπιν αξιοκρατικά. Κανείς από την τότε 
κυβερνώσα παράταξη δεν μπήκε στη μέση να μας πει τι θα κάνουμε. Δεν είχαμε 
κουραστεί τότε στην επιλογή των ατόμων γιατί δεν είχαμε κανέναν πάνω από το 



κεφάλι μας και γιατί αυτοί που είχαν υποβάλει αιτήσεις και ενδιαφέρονταν να γίνουν 
εκείνη την εποχή δημόσιοι υπάλληλοι ήταν ελάχιστοι, δύο τρεις για μία θέση ενώ 
σήμερα είναι 50 και 100. 100 ενδιαφερόμενοι έκαναν το παν προκειμένου να 
διοριστούν στο δημόσιο, ύστερα από μία εικοσαετή σοσιαλιστική διακυβέρνηση της 
χώρας κατά την οποία παρέλαβε μία οικονομία σε πολύ καλή κατάσταση, τα 
εξωτερικά χρέη της χώρας ελάχιστα, ιλιγγιώδη τα ποσά που έμπαιναν από την 
Ευρωπαϊκή Ενωση και άλλο τόσο ιλιγγιώδη τα ποσά που δανείζονταν οι 
σοσιαλιστικές κυβερνήσεις εκείνης της εποχής. Γιατί φτάσαμε εδώ; Από την κακή 
διακυβέρνηση της χώρας. Ο μηχανισμός των διορισμών των τότε κυβερνήσεων είχε 
γίνει επιστήμη, ήταν το μέσον εξαγοράς εκλογικής πελατείας για την κατάκτηση και 
διατήρηση της εξουσίας γιατί μόνον αυτό τους ενδιέφερε. Προσλήψεις γίνονταν 
παντού, πάντοτε, κάθε μέρα ακόμη και την ημέρα των εκλογών, βογκούσαν τα 
γραφεία και οι δημόσιες υπηρεσίες από τον κόσμο που προσλαμβάνανε, οι καρέκλες 
δεν έφταναν και όλα αυτά ειπώθηκαν από εξέχοντα στελέχη του ΠΑΣΟΚ σε κρίσεις 
συνειδήσεως και ειλικρίνειας. Θέλω να ρωτήσω την απέναντι πλευρά που κόπτεται 
και χύνει κροκοδείλια δάκρυα και ενδιαφέρεται για την ανεργία να μου πουν πού 
ήταν όλα αυτά τα χρόνια, αν καμιά φορά διαμαρτυρήθηκαν ή αντέδρασαν για όλα 
αυτά που γίνονταν, αν προσέφυγαν ποτέ στον Εισαγγελέα να καταθέσουν αγωγή 
εναντίον αυτών των ανθρώπων που δημιουργούσαν αυτό το μεγάλο κοινωνικό 
πρόβλημα και τον κοινωνικό αποκλεισμό. Δεν έκαναν όμως τίποτα απ΄ όλα αυτά 
γιατί έτσι βολεύονταν. Τελειώνοντας θα τους θυμίσω μερικά λόγια που έλεγε ο 
αείμνηστος Κουτσόγιωργας «εσείς δεν δικαιούστε να ομιλείτε» προσθέτοντας μόνο 
για 100 τουλάχιστον χρόνια». Οσο για τον συνάδελφο κ. Γκαμπέση απαλλάσσεται κε 
Πρόεδρε γιατί θεωρητικά ανήκει στην παράταξή μας. 

Σακαλής: Το πρόβλημα της ανεργίας είναι σοβαρό και ευαίσθητο θέμα και 
δεν πρέπει να παίζουμε μ΄ αυτό. Δικαίωμα στην εργασία  έχουν όλοι και κανείς δεν 
λέει το αντίθετο. Εξάλλου 940 αιτήσεις που υποβλήθηκαν για τις 58 θέσεις δείχνουν 
πραγματικά αυτό το πρόβλημα και συμφωνώ μ΄ αυτό που ειπώθηκε ότι και κάποιοι 
δεν υπέβαλαν γιατί δεν είχαν τα προσόντα. Υπήρξε μία σειρά καταγγελιών κατόπιν 
όμως παρότρυνσης κάποιων και βέβαια είπε και ο κ. Δήμαρχος με  ποιόν τρόπο έγινε 
αυτή η αρνητική εικόνα προς τα έξω. Σύμφωνα με τον νόμο του κ. Παυλόπουλου 
προβλέπεται μία επιτροπή από υπαλλήλους υπηρεσιακούς παράγοντες κι αυτό έγινε, 
αυτή η επιτροπή με τα κριτήρια που όριζε ο νόμος κάθισε κι έκανε αυτόν τον πίνακα 
αξιολόγησης. Ηταν επίσης γνωστό πως στο νόμο δεν προβλέπονταν ενστάσεις και 
άρα ο Δήμαρχος δεν απέκρυψε τίποτα. Αργότερα ο κ. Νάκος είπε ότι επιτρέπονται οι 
ενστάσεις. Οι  πολιτικές όμως αποφάσεις κρίνονται από τον λαό κι αυτό γίνεται στις 
εκλογές όπου κρίνεται η θητεία του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων ή της 
παράταξης και τα Δημαρχεία καταλαμβάνονται με εκλογικές διαδικασίες. Δυστυχώς 
κάποιοι συνάδελφοι διάλεξαν τον δρόμο της ποινικοποίησης και των δικαστηρίων και 
δεν είναι η πρώτη φορά αφού έχουμε το παράδειγμα των ΤΣΑ, με την οδό 
Μητροπόλεως και τώρα με την μερική απασχόληση. Συμφωνούσαν όλοι τότε με τον 
πρώην Δήμαρχο κ. Χασιώτη για τη Μητροπόλεως; Σεβάστηκαν όμως την απόφαση 
του Δημ. Συμβουλίου και δεν προσέφυγαν ούτε σε δικαστήρια ούτε στο Συμβούλιο 
Επικρατείας. Στις ενστάσεις που υπέβαλαν οι ενδιαφερόμενοι ταυτόχρονα υπέβαλαν 
και μηνύσεις. Δεν είναι αυτό ποινικοποίηση; Ότι προβάλλονται βέβαια μόνον τα 
αρνητικά της πόλης αυτό το γνωρίζουμε όλοι, ποιοι και πώς τα προβάλλουν. Όταν 
όμως πρόκειται για τα θετικά της πόλης δυστυχώς οι συνάδελφοι της αντιπολίτευσης 
απέχουν και πρόσφατο παράδειγμα το Σάββατο στην εκδήλωση της Πολυτεχνικής 
Σχολής. Ας μη γελιόμαστε, η αντιπολίτευση θέλει να εκμεταλλευτεί αυτό το γεγονός 
και να επενδύσει πολιτικά σ΄ ένα τέτοιο ευαίσθητο θέμα όπως είναι η ανεργία. Όμως 



να είναι σίγουρη πως θα είναι μπούμερανγκ. Ηδη μετά τις μηνύσεις κάποιων 
υποψηφίων, το λόγο έχει η δικαιοσύνη και ας περιμένουμε και να μη βιαζόμαστε. Δεν 
νομίζω ότι πρέπει να σχολιάσω τοποθέτηση συναδέλφου που είπε πως και οι 58 που 
προσλήφθηκαν είναι γαλάζια παιδιά. Αλήθεια υπάρχει φακέλωμα και ξέρουμε τι 
ψηφίζει ο καθένας ή μήπως έχουμε την εμπειρία της πράσινης κάρτας; 

Κεχαγιόγλου: Με κάλυψε απόλυτα ο κ. Σακαλής. 
Γεωργιάδης: Για μία ακόμη φορά συναγωνιζόμαστε εδώ μέσα ποιος θα 

προσβάλλει περισσότερο ποιόν. Ειλικρινά πολλές φορές ντρέπονται και να είστε 
σίγουροι πως όταν η ντροπή συνδυάζεται με την απογοήτευση, παίρνει τεράστιες 
διαστάσεις. 

Καλαϊτζίδης: Η ολιγόλεπτη ιστορική αναδρομή που έκανε ο κ. Σιδηρόπουλος 
ήταν καταπέλτης στ΄ αυτιά πολλών εδώ μέσα. Η ποινικοποίηση της τοπικής πολιτικής 
μας ζωής είναι προσφιλής αντίληψη της μείζονος μειοψηφίας, βλέπε ΤΣΑ, 
Μητροπόλεως, ημιαπασχόληση. 

Τσιάρας: Οποτε εμείς θέλουμε να κάνουμε έλεγχο, όπως εμείς τον 
αντιλαμβανόμαστε, ακούμε το σχόλιο του κ. Δημάρχου ότι απασχολούμε τις 
Υπηρεσίες, τους υπαλλήλους αλλά κάτι πρέπει να κάνουμε κι εμείς. Πρέπει να μην 
ερευνήσουμε τίποτα, να μην ψάξουμε κάποια νομιμότητα, αν ακούσουμε κάτι δεν 
πρέπει να παίξουμε τον ρόλο των ελεγχόντων και κρινόντων; Δεν καταλαβαίνω γιατί 
κάθε φορά που κάνουμε μία αίτηση στην Υπηρεσία θα πρέπει να σχολιάζεται 
δυσμενώς; Πρέπει να πάψουμε να συγκρινόμαστε με τα χειρότερα γιατί εδώ υπάρχει 
ένα κλίμα μιζέριας. Μιλούσαμε για τα χρέη του Δήμου και για το δάνειο που θέλατε 
να συνάψετε και μας μιλούσατε για Δήμους που χρωστάνε περισσότερα. Μιλάμε για 
προσλήψεις και λέτε τι γινόταν παλαιότερα και σε κατ΄ ιδίαν συζητήσεις ακούσαμε 
ότι σε όλους τους Δήμους τα ίδια γίνονται. Στο  προηγούμενο δημ. συμβούλιο δεν 
υπήρχαν ακόμη ούτε προσφυγές ούτε αγωγές και μπορούσε ο κ. Δήμαρχος να μας πει 
πως όποιος θέλει μπορεί να κάνει ένσταση. Και βέβαια μηνύσεις δεν έκανε κανείς 
από εμάς αλλά εργαζόμενοι που έχουν αγωνία και θέλουν να εξασφαλίσουν έστω μία 
τέτοια θέση. Γιατί πάντα θυμάστε τα άσχημα και ποτέ δεν δεχτήκατε την 
εποικοδομητική κριτική μας; Γιατί ποτέ δεν δεχτήκατε κάτι απ΄ αυτά που προτείναμε; 
Εσεις προσπαθείτε να αναδείξετε το έργο που κάνατε κι εμείς πάντα προσπαθούμε να 
ποινικοποιούμε όλα όσα γίνονται εδώ μέσα; Μήπως πράγματι έχετε φέρει εσείς τον 
κόσμο σ΄ αυτή την κατάσταση να εξαντλεί όλα τα ένδικα μέσα; Μήπως δεν αρκούν 
όσα λέτε για τα όσα προσφέρετε στον Δήμο και δεν πείθετε τον κόσμο και φαίνεστε 
ότι είστε ανακόλουθοι με το πρόγραμμά σας; Μήπως δεν είναι αρκετή μία 
χριστουγεννιάτικη κάρτα με το πανεπιστημιακό κτίριο για να  πείσετε εμάς και τους 
συνδημότες μας ότι κάνατε πολύ μεγάλο έργο στον Δήμο κι έτσι να κερδίσετε τις 
επόμενες εκλογές; 

Δήμαρχος: Λένε ότι στο σπίτι του κρεμασμένου δεν μιλάνε για σχοινί αλλά 
δυστυχώς απόψε η αντιπολίτευση θέλει να μιλήσουμε και για τον κρεμασμένο και για 
το σχοινί. Ξεκινάω από εσάς κε Δελαβερίδη γιατί είστε συνάδελφος της παλαιότερης 
διοίκησης του Δήμου και ασφαλώς θα ενθυμήστε ότι τον Μάρτιο του 2000, ένα μήνα 
πριν τις εκλογές κι ενώ απαγορεύεται από το νόμο να γίνουν προεκλογικά 
προσλήψεις, εσείς προσλάβατε 130 άτομα, τους λεγόμενους εργαζόμενους στα ΤΣΑ 
χωρίς καμία διαδικασία, καμία προκήρυξη, με ελεύθερη επιλογή από ένα και μόνο 
άτομο και μάλιστα επρόκειτο για προσληφθέντες όχι μόνο από τη Βέροια, γύρω 
στους 30 ήταν από το νομό γιατί έτσι εξυπηρετούσε τότε τις βουλευτικές εκλογές. 
Στο Δήμο Βέροιας είναι μόνιμοι υπάλληλοι και αορίστου χρόνου 250 άτομα, 
συνολικά με τις Δημοτικές Επιχειρήσεις θα δούμε μεθαύριο γιατί στην έκθεση 
πεπραγμένων, στην τελευταία σελίδα δημοσιεύουμε έναν πίνακα όλων των 



εργαζομένων στους Δήμους και στις Δημοτικές Επιχειρήσεις κι επειδή εμείς δεν 
κρατάμε φακέλους ενώ εσείς έχετε και ξέρετε τα πράσινα και γαλάζια παιδιά, θα σας 
προκαλέσω σ΄ εκείνη τη συνεδρίαση να μου πείτε πόσα και ποια είναι τα γαλάζια 
παιδιά. Θα χαρούμε πολύ να μάθουμε, από τους 600 περίπου εργαζόμενους στον 
Δήμο και στις επιχειρήσεις ποια είναι τα γαλάζια παιδιά. Δεν απαξιώ να απαντήσω, 
σέβομαι την αντιπολίτευση όταν ασκεί τον ρόλο της, τον έλεγχο, εσείς όμως μέχρι 
τώρα μας αποδείξατε ότι δεν ασκείτε έλεγχο κι εξάλλου παραιτηθήκατε κιόλας από 
τις διοικήσεις των νομικών προσώπων και δημοτικών επιχειρήσεων με το πρόσχημα 
ότι δεν έχετε εκλεγεί στη Δημαρχιακή Επιτροπή και θυμίζετε εκείνο το ανέκδοτο που 
θύμωσε κάποιος κι έκοψε τα πόδια του. Εμειναν άναυδοι κάποιοι συνάδελφοι απ΄ 
αυτά που άκουσαν από τους δικηγόρους των εργαζομένων αλλά κι εμείς μείναμε 
άναυδοι όταν μάθαμε πώς μπήκαν στις επιχειρήσεις. Την τελευταία εικοσαετία στο 
Δήμο, με την 15ετία γιατί μετά το ΄96 με το νόμο Πεπονή εφευρέθηκε για ειδικούς 
λόγους το ΑΣΕΠ, οι εργαζόμενοι στον Δήμο, δεν μιλάω για τις δημοτικές 
επιχειρήσεις που έμπαινε όποιος και όποτε ήθελε, έμπαιναν με την πρόσληψη του 
εποχιακού εργαζόμενου και μετά η κυβέρνηση έβγαζε έναν νόμο που έλεγε ότι 
μονιμοποιούνται όσοι προσλήφθηκαν 8 ή 16 μήνες πριν κι έτσι γέμισε ο Δήμος. 
Τώρα μας μιλούν για γαλάζια παιδιά. Η Νέα Δημοκρατία μας λέει ότι παίρνουμε 
πράσινα παιδιά ενώ το ΠΑΣΟΚ ότι παίρνουμε γαλάζια παιδιά, εγώ θα τους πω και 
τους δύο να καθίσουν σ΄ ένα τραπέζι και να συνεννοηθούν και να έρθουν να μου 
πουν ποια είναι τα γαλάζια και ποια τα πράσινα παιδιά. Δεν θα απαντήσω στις βαριές 
κουβέντες για θεματοφύλακας της αδιαφάνειας και της παρανομίας, αυτοί που τον 
τελευταίο καιρό ξεσήκωσαν τους συμπολίτες ή να υποβάλλουν μηνυτήριες αναφορές 
ή να κάνουν προσφυγές έχουν και την ευθύνη του κλίματος που δημιουργήθηκε και 
που διαλαλούν ότι θα δημιουργηθεί από εδώ και πέρα. Ούτε στρατιωτικά μυστικά 
έχουν οι φάκελοι, ούτε τίποτα παρά μόνο στοιχεία προσωπικών δεδομένων. Η 
επιτροπή έκανε άριστα τη δουλειά της και ούτε Χούπηδες ούτε φλούφληδες είναι. Αν 
έγινε λάθος από τις 917 αιτήσεις, και που πολλοί είχαν δηλώσει 3 και 4 θέσεις, από το 
κομπιούτερ γιατί εκεί μπήκαν κε Δελαβερίδη και πολλές φορές κάνουν λάθη και τα 
κομπιούτερ, δίνεται η δυνατότητα με τις προσφυγές που έκαναν ή θα κάνουν γιατί 
απ΄ ότι ξέρω στο γραφείο μου, όλο αυτό το διάστημα, δύο συμπολίτες τόλμησαν και 
ήρθαν και μου είπαν ότι αδικήθηκαν και τους είπα ότι έχουν δικαίωμα να κάνουν 
ένσταση. Οι άλλοι 880 που ήρθαν σε σας θα ήταν πράσινοι και ήξεραν τα μονοπάτια. 
Γι’ αυτό το θέμα απάντησα ότι ο νόμος δεν έδινε και δεν δίνει το δικαίωμα να γίνει 
προσφυγή γι’ αυτό και κανένας υπάλληλος του δημοσίου δεν είναι υποχρεωμένος να 
εφαρμόσει εγκύκλιο αν πατάει καλά στα πόδια του και ερμηνεύει ορθά το νόμο. 
Κανένα δικαστήριο δεν καταδίκασε ή θα καταδικάσει υπάλληλο που δεν εφάρμοσε 
εγκύκλιο. Αύριο μπορεί να έρθει άλλη εγκύκλιος που να λέει άλλα πράγματα και 
μεθαύριο άλλη εγκύκλιος. Πώς θα βγει ο Δήμαρχος επίσημα να πει ότι έχουν το 
δικαίωμα να κάνουν ένσταση αφού ο νόμος δεν λέει τέτοιο πράγμα; Θα μπορούσα να 
πω πολλά, να καυτηριάσω ή να κάνω κριτική σε κόσμιο πάντα ύφος και όχι με 
άκομψο τρόπο που γίνεται σε μένα κάτι που δεν μ΄ ενοχλεί καθόλου αλλά αντιθέτως 
με δυναμώνει. Ξέρω ότι απέναντί μου μπήκαν πολλοί και χαίρομαι που παλεύω 
μόνος. Εχω όμως τη δημοτική μου ομάδα ενωμένη και είναι δίπλα μου γιατί ξέρει ότι 
ο βεροιώτικος λαός έκρινε ορθά στις προηγούμενες εκλογές και θα κρίνει ορθά γιατί 
βλέπει ο βεροιώτικος λαός τη συμπεριφορά σας. Κανένας Βεροιώτης δεν θα θέλει, 
άσχετα αν έχει αντίθετης παράταξης Δήμαρχο, να τον βρίζουν. Η εμπάθεια δεν είναι 
καλός σύμβουλος για τους αιρετούς και τους πολιτικούς αλλά παρασύρει, όπως 
παρέσυρε εσάς, στα ατοπήματα που κάνατε και δεν θέλω να τα κρίνω παραπέρα. Για 
να μιλήσουμε και για το σοβαρό θέμα της ανεργίας να σας ρωτήσω ποιος την 



προκάλεσε αυτή την ανεργία, ποιος προκάλεσε αυτή την φτώχεια και ανέχεια που 
είπε η κα Ουσουλτζόγλου, που δεν έχει χρώμα, στην πόλη μας και στο νομό; Ποιος 
ήταν στην κυβέρνηση τόσα χρόνια, ποια ήταν η αναπτυξιακή πολιτική που εφάρμοσε 
η προηγούμενη κυβέρνηση για να μην υπάρχει ανεργία; Κι εγώ κάποτε «ασπιρίνη» 
είπα τη μερική απασχόληση και δεν είμαστε υπέρ τέτοιων προγραμμάτων αλλά κοντά 
στο τίποτα, όταν υπάρχει πυρετός κάτι κάνει και η ασπιρίνη. Μακάρι να μπορούσατε 
να ερχόσασταν πιο τακτικά στον Δήμο ή να έρθετε μία μέρα για να δείτε πόσοι 
συμπολίτες έχουν ανεργία και πόσοι ψάχνουν απεγνωσμένα να βρουν δουλειά. Ποιος 
όμως σώφρων και λογικός  άνθρωπος μπορεί να πιστέψει σ΄ αυτή την αίθουσα ότι ο 
Δήμος μπορεί να σηκώσει το βάρος της μεγάλης ανεργίας που υπάρχει στην πόλη 
μας; Εσείς δεν θέλετε να γίνονται τα έργα με αυτεπιστασία αλλά με εργολαβία για να 
παίρνουν οι εργολάβοι τους Αλβανούς. Εσείς δεν θέλετε να έρχονται οι γέροι που δεν 
πήραν ακόμη σύνταξη και να παρακαλούν τον Δήμαρχο να τους πάρει για 50 
μεροκάματα στα έργα με αυτεπιστασία ώστε να μπορέσουν να έχουν γιατρό και να 
συμπληρώσουν τα ένσημα για τη σύνταξη. Συμφωνούμε ότι υπάρχει μεγάλη ανεργία, 
συμφωνούμε ότι έχει δικαίωμα ο Ελληνας, ο Ημαθιώτης και ο Βεροιώτης στην 
εργασία. Είπα νωρίτερα τι γινόταν τα προηγούμενα χρόνια και στην ανάπτυξη και 
στην πρόσληψη. Είπα ότι θα χαρώ του χρόνου τέτοιο καιρό να έχει η κα 
Ουσουλτζόγλου το χρίσμα του κομματικού της χώρου αλλά εσείς ακόμη κι απ΄ αυτή 
τη θετική μου σκέψη βγάλατε την άρνηση και είπατε πως όχι μόνο δεν θα βγω 
Δήμαρχος αλλά ούτε και το χρίσμα θα έχω. Κι εδώ υπάρχει διαφορά και στην 
ποιότητα των λόγων και των έργων αλλά πολλές φορές και με τον τρόπο που 
λέγονται κάποια πράγματα. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Όταν δεν έχεις ν΄ απαντήσεις λες τον πόνο της καρδιάς σου 

και βέβαια εμείς δεν έχουμε κανένα πρόβλημα γιατί είμαστε καλοί ακροατές. Να 
διευκρινίσω πως πρέπει να καταλάβουμε  ότι εδώ δεν είναι Βουλή, εδώ είμαστε ο 
Δήμος της Βέροιας, εγώ δεν ήρθα εδώ σαν βουλευτής ή υπουργός ή δεν ξέρω ποιο 
κομματικό όργανο, είμαι εδώ θεσμικά ως εκπρόσωπος ενός κομματιού του Δήμου 
Βέροιας. Μην ξεστρατίζουμε την κουβέντα και την πάμε αλλού. Χάος τεράστιο και 
αμέτρητο, δύο πολίτες είπε ο κ. Δήμαρχος ήρθαν στο γραφείο και τους είπε να 
κάνουν ένσταση αλλά ξέρετε δεν επιτρέπεται η ένσταση, τέτοιες εγκύκλιοι έρχονται 
κατά διαστήματα κ.λ.π. Αφού δεν έχετε απάντηση, μη μιλάτε καθόλου κι αφήστε το 
κενό και το χάος. Η Επιτροπή θα πω ότι έκανε νοικοκυρεμένη τη δουλειά της μέχρις 
ενός σημείου όμως γιατί μόλις μπερδεύτηκε η πολιτική αρχή, ο πολιτικός 
προϊστάμενος που έκανε τις επιλογές προσωπικά από το συρταράκι του, ακύρωσε όλη 
την προεργασία της επιτροπής. Το μείζον πολιτικό και προσωπικό σας ζήτημα που 
τίθεται διαχρονικά κι έχει σχέση με τη δουλειά μου, νομίζω ότι έχει πια παλιώσει κι 
ακούγεται κάπως γελοίο. Ξέρετε πάρα πολύ καλά ότι δούλευα στο ραδιόφωνο και 
είχα συγκεκριμένη ειδικότητα, την οποία ουδείς άλλος, όχι στη Βέροια αλλά στην 
Ημαθία είχε, και δούλευα με δελτίο παροχής υπηρεσιών και το ξέρετε. Πέρασα στον 
πολιτισμό γιατί με παρακάλεσε ο τότε Δήμαρχος και στα Δ.Σ. του πολιτισμού δεν 
νομίζω να είχε άλλος μεγαλύτερη θητεία, από το ΄76 θήτευσα και ως αντιπρόεδρος 
και ως μέλος και μάλιστα είχα την τιμή να εκφωνήσω και τον λόγο των εγκαινίων της 
Στέγης, δηλ. μόλις άνοιξε το πρώτο σπίτι του πολιτισμού του Δήμου ήμουν εκεί. Δεν 
ξέρω ποιος είχε μεγαλύτερη εμπειρία να πάει όταν άνοιξαν οι δουλειές στον 
πολιτισμό που δυστυχώς κλείνουν πια και ξέρει ο κ. Σκουμπόπουλος ότι δεν πήγα με 
μεγάλη χαρά. Εγώ επιμένω να ζητώ τις απαντήσεις που ζήτησα, ζητώ να 
αντιμετωπίσετε το θέμα όπως πρέπει, να στηρίξετε, να εγγυηθείτε τη διαφάνεια, να 
πείτε ότι δίνετε όλα τα στοιχεία κι αν δεν το καταφέρετε τότε δικό σας το πρόβλημα. 



Ζητώ να πάνε αύριο τα στοιχεία στον Εισαγγελέα, αυτά που ζήτησε να δοθούν, αν 
θέλετε να είμαστε όλοι εντάξει κι αν θέλετε να προσφέρετε στη διαφάνεια, αλλιώς 
μιλάμε τόση ώρα επί ματαίω. 

Δελαβερίδης: Η τοποθέτηση του κ. Φουρνιάδη ήταν καταπέλτης. Αναφέρθηκε 
στην κα Ουσουλτζόγλου πως δηλ. διορίστηκε στον πολιτισμό κι έτσι έκαναν κι αυτοί. 
Εμμέσως πλην σαφώς είπατε κε Φουρνιάδη ότι κι εσείς ακριβώς το ίδιο κάνατε, τους 
τοποθετήσατε χωρίς να εξετάσετε κριτήρια ή τίποτ΄ άλλο. Είπατε κε Δήμαρχε 
αρκετά, αναφερθήκατε στην εικοσαετία που εμείς βάζαμε τα πράσινα παιδιά αλλά μη 
ξεχνάτε ότι ήσασταν διευθυντής. Οσο κατηγορείτε, κατηγορείτε τον εαυτό σας. Αυτοί 
τη στιγμή εμείς δεν κάνουμε τίποτα άλλο παρά μόνο έλεγχο κι αν δεν θέλετε να τον 
κάνουμε, τότε πέστε ό,τι θέλετε. Για την ανεργία μη μιλάτε γιατί στο επόμενο δημ. 
συμβούλιο θα σας φέρω ό,τι αφορά την ανεργία, πώς αναφερόσασταν, τι κάναμε 
εμείς για την ανεργία και πως εσείς ως δια μαγείας, μ΄ ένα ραβδάκι, θα λύνατε την 
ανεργία αλλά την βρήκατε μπροστά σας και δεν ξέρετε πώς και πού να κρυφτείτε. Ο 
κ. Σιδηρόπουλος έκανε μία ιστορική αναδρομή μετά τον εμφύλιο πόλεμο και μου 
θύμισε και τα πιστοποιητικά κοινωνικών φρονημάτων. Παρόλα αυτά είμαι απ΄ 
αυτούς που πιστεύω ότι μετά τον εμφύλιο πόλεμο η κάθε κυβέρνηση προσέφερε κάτι  
όταν διακυβερνούσε και δεν εξαιρώ την επταετία της χούντας που κι εκείνοι έβαλαν 
ένα λιθαράκι πάνω στο λιθαράκι. Από εκεί και πέρα όμως υπάρχουν πάρα πολλές 
μεγάλες διαφορές. Ο κ. Σακαλής δεν αναφέρθηκε στον κ. Κινικλή, στην επιτροπή, 
πώς έγινε η διαδικασία αλλά μόνο ότι η επιτροπή τα έκανε. Αν η επιτροπή έκανε 
λάθος, εμείς δεν πρέπει να τα δούμε; Είπε ο κ. Δήμαρχος ότι και τα κομπιούτερ 
κάνουν λάθος αλλά δεν κάνουν γιατί όταν δίνουμε σωστά στοιχεία θα μας δώσει 
επακριβώς αυτό που ζητάμε στο πρόγραμμα. Είπατε κε Σακαλή ότι τα θετικά σας δεν 
τα βλέπουμε αλλά ποια θετικά; Καθημερινά  έχουμε προβλήματα και το βλέπετε κι 
εσείς. Ηρθε κανένα ευρώ στην πόλη; Αν δεν πάμε στα υπουργεία, να διεκδικήσουμε 
για να πάρουμε, δεν γίνεται. Είπατε ότι μία εικοσαετία κάναμε τα όργια, ήρθαν 
λοιπόν οι νταβατζήδες του μπαϊρακτάρη, έδιωξαν τους διαπλεκόμενους και πλέον 
καθημερινά οι διαπλεκόμενοι γίνονται νταβατζήδες και όποιος το κατάλαβε το 
κατάλαβε. 

Φουρνιάδης: Ο κ. Δελαβερίδης διαστρεβλώνει τα λόγια που είπα. Εγώ είπα 
πως η κα Ουσουλτζόγλου μπήκε αξιοκρατικά και με διαφάνεια ενώ αυτοί της μερικής 
απασχόλησης μπήκαν χωρίς διαφάνεια; Εγώ προσωπικά κε Πρόεδρε, από το 1961 
είχα ορισμένες αρχές και ιδανικά, γι’ αυτά αγωνίστηκα και γι’ αυτά αγωνίζομαι και 
τώρα. Δεν ζήτησα τίποτα προσωπικό. Κι εμένα μου ζητήθηκε κάποτε, στα παλιά 
χρόνια, να το εξαργυρώσω αυτό, βάζοντας την γυναίκα μου τραπεζοκόμο στο 
νοσοκομείο και να πουλήσω τον σύζυγό της. Δεν το έκανα όμως για δύο λόγους 
πρώτα γιατί τους ανθρώπους που πιστεύω δεν τους πουλάω ποτέ και δεύτερον επειδή 
τους απάντησα ότι εγώ έβγαζα ένα μεροκάματο, ας μπει κάποιος άλλος που και ο 
άνδρας και η γυναίκα θα ήταν άνεργοι. Είμαι πιστός και βαδίζω ίσια, αυτές ήταν οι 
αρχές μου και δεν τις αλλάζω με τίποτα. Δεν μ΄ ενδιαφέρουν τα κόμματα, δίνω 
λογαριασμό μόνο στη συνείδησή μου και στους ανθρώπους που πιστεύω ότι αξίζουν. 
Ούτε έχω πολιτικές βλέψεις ούτε μ΄ ενδιαφέρουν τα αξιώματα που δεν μ΄ ενδιέφεραν 
ποτέ. Πάντα ήμουν στρατιώτης στην υπηρεσία των άλλων.  Όταν ήρθε το θέμα του 
γιου μου δεν μπορούσα να μιλήσω γιατί τότε επέμενα στον Δήμαρχο και ο γιος μου 
ήταν τελείως κάθετα αντίθετος γιατί έκανε δουλειά για 73.000,00 ευρώ και δέχθηκε 
με 23.000,00 ευρώ και τα μισά τα πήρε κάποιος άλλος και ζημιώθηκε το παιδί ενώ 
δεν είχε πρόβλημα γιατί ήταν ο μόνος τοπογράφος μηχανικός και μελετητής στη 
Βέροια. Από το 1998 πόσες φορές μαζί με τον γιο μου έκανα δουλειά για το Δήμο 
χωρίς να ζητήσω ούτε μία δραχμή και πόσες φορές που έπαιρναν υπάλληλοι του 



Δήμου δουλειές, υπέγραφε ο γιος μου; Την εντιμότητά μου δεν μπορεί να την 
αμφισβητήσει κανείς εδώ μέσα. 

Πρόεδρος: Δεν αμφισβητήθηκε η εντιμότητά σας κε Φουρνιάδη. 
Παπαστεργίου: Είναι γεγονός κε Δήμαρχε πως πολύ συχνά ξεχνάτε ότι 

δυόμισι χρόνια έχετε τα ηνία αυτού του Δήμου, επί δυόμισι χρόνια τον διοικείτε κι 
όταν θέλετε να παραδεχθείτε ότι κάνετε κάτι λάθος λέτε πως «κι εσείς έτσι το 
κάνατε». Γι’ αυτό σας ψήφισε ο βεροιώτικος λαός; Να τα κάνετε όπως οι 
προηγούμενοι και χειρότερα; Όχι βέβαια. Το δεύτερο που θέλω να  πω είναι ότι 
άρχισαν τα μαχαιρώματα εδώ στην αίθουσα και μάλιστα ο κ. Σιδηρόπουλος είπε ότι ο 
πρώην αντιδήμαρχός σας μόνο θεωρητικά ανήκει στην παράταξη ενώ εσείς είπατε ότι 
είναι ενωμένη η δημοτική σας ομάδα. Διαλέξτε και πάρτε ποιο είναι το σωστό. Και 
βέβαια ο κ. Σιδηρόπουλος έχει επιλεκτική μνήμη. Όταν ήταν το κακό ΠΑΣΟΚ στην 
εξουσία τότε η οικονομική πραγματικότητα και η οικονομική ενεργοποίηση ήταν 
πολύ μεγαλύτερη απ΄ ότι ήταν σήμερα. Το χρέος της χώρας διπλασιάστηκε επί 
κυβέρνησης Μητσοτάκη. Όσο χρέος φόρτωσε σε μία 4ετία το ΠΑΣΟΚ, το φόρτωσε 
σε 1 χρόνο η τωρινή κυβέρνηση. Δημιουργήθηκαν προβλήματα με τα θέματα του 
βασικού μετόχου, των συμβασιούχων, της μερικής απασχόλησης κ.λ.π. Όταν κάνετε 
κριτική να τα λαμβάνετε όλα αυτά υπόψη. Οι πολιτικές αποφάσεις κρίνονται 
καθημερινά. Σαν παράταξη σήμερα θα πρέπει να το νιώθετε έντονα αυτό. 

Σιδηρόπουλος: Εσείς δεν δικαιούστε να μιλάτε για τα επόμενα 200 χρόνια. 
Σακαλής: Ο κ. Δελαβερίδης είπε ότι δεν υπάρχει τίποτε θετικό στο έργο μας. 

Ξεχνά όμως ότι οι κύριοι της αντιπολίτευσης από τα μεγάλα θετικά έργα είτε 
αποχωρούν είτε καταψηφίζουν είτε ψηφίζουν λευκό, όπως για το θέμα της 
πανεπιστημιακής σχολής.  

Δελαβερίδης: Δεν αναφέρθηκα εγώ σε αυτό. 
Γεωργιάδης: Κάνετε λάθος ότι υπάρχουν διαρροές στη δημοτική μας ομάδα. 

Όσο για το θέμα που συζητάμε, σας παρακαλώ να το ξανασκεφτείτε γιατί η δεύτερη 
σκέψη είναι πάντα πιο ώριμη από την πρώτη. 

Δήμαρχος:  Δεν έχω να πω τίποτε κε πρόεδρε αφού δεν ειπώθηκε από τους 
συναδέλφους της αντιπολίτευσης τίποτε καινούριο. Καλύφθηκα άλλωστε από τους 
συναδέλφους της συμπολίτευσης που πήραν το λόγο. Κυρίως όμως με κάλυψαν οι 
880 συμπολίτες μας που κατέθεσαν αίτηση για πρόσληψη με μερική απασχόληση 
αλλά δεν προσλήφθηκαν και δεν βρίσκονται σήμερα εδώ για να διαμαρτυρηθούν. 
Κατέρρευσαν λοιπόν έτσι οι ισχυρισμοί της αντιπολίτευσης. 

Πρόεδρος: Τίθεται λοιπόν σε ψηφοφορία η πρόταση της κας Χ. 
Ουσουλτζόγλου να παραδοθούν οι φάκελοι στον κ. Εισαγγελέα. 

Ουσουλτζόγλου:  Η πρότασή μου είναι να μας δοθεί η δυνατότητα πρόσβασης 
στους φακέλους και να δοθούν τα εν λόγω στοιχεία σε όποιον τα ζητήσει.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της κας Χ. Ουσουλτζόγλου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 

Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης. 



 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την αίτηση των δημοτικών συμβούλων Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, Ι. 
Κουρουζίδη, Μ. Γαβρίδη, Δ. Δάσκαλου,  Α. Δελαβερίδη, Γ. Μιχαηλίδη, Σ. 
Μηλιόπουλου, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδη, Α. Τσιάρα, Η. Σοφιανίδη. 
2.- Την αριθ. 115/2001 Οδηγίας της Αρχής Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού 
Χαρακτήρα. 
3.- Την από 30-5-05 γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου του Δήμου.  
4.- Την πρόταση της δημ. συμβούλου Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου. 
5.- Το αποτέλεσμα τις ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 & 108 (παρ. 2) του Δ.Κ.Κ. (Π.Δ. 410/95).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει τη μη παροχή σε μη δικαιούμενα πρόσωπα στοιχείων που αφορούν 
προσωπική κατάσταση τρίτων (ήτοι τη μη πρόσβαση δημοτικών συμβούλων στους 
φακέλους των προσληφθέντων στο πρόγραμμα μερικής απασχόλησης του Δήμου 
Βέροιας και τη μη γνωστοποίηση στοιχείων που περιέχονται στους φακέλους), 
σύμφωνα με την αριθ. 115/2001 Οδηγία της Αρχής Προστασίας Δεδομένων 
Προσωπικού Χαρακτήρα και την από 30-5-2005 σχετική γνωμοδότηση του νομικού 
συμβούλου του Δήμου. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  354 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Γουναράς Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-6-2005 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΚΗΣ 
 


